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SAYFA 4’TE

Geçtiğimiz yıllarda Mal-

tepe Etkinlik Alanı’nda 

yapılan Kars - Ardahan 

- Iğdır Tanıtım Günleri, bu 

yılda yörenin önde gelen 

sivil toplum kuruluşları-

nın girişimi ve İstanbul 

Büyükşehir Belediyesi’nin 

katkılarıyla Yenikapı’ya 

taşındı. n 9’DA

Yenikapı’da binler, Yenikapı’da binler, KarsKars
Ardahan Iğdır Memleket Ardahan Iğdır Memleket 
BuluşmasıBuluşması’nda bir araya geldi’nda bir araya geldi

Beşiktaş’ta amaç tek;
Deprem dirençli kent!
n Beşiktaş Belediyesi, depreme kar-

şı dirençli ve güvenli bir Beşiktaş için kent-
sel dönüşüm sürecini yürüttüğü Akat 
Mahallesi’ndeki Manolya ve Yakar apart-
manlarının temel atma törenini gerçek-
leştirdi. Törende konuşan Beşiktaş Beledi-
ye Başkanı Rıza Akpolat: “Beşiktaş’ta tek 
bir amacımız var. Burayı güçlü, dirençli ve 
depreme hazır bir ilçe haline getirmektir.” 
dedi. n 4’TE

SAYFA 6’DA

Beylikdüzü’nün geleceğini düşünenBeylikdüzü’nün geleceğini düşünen
üreticilere teşekkür belgesiüreticilere teşekkür belgesi

Başkan Akgün: 160 binden fazla
insanımızın canını kurtardık

Fatih’te Seçim
Çalışmalar Hızlandı

n Yaklaşan yerel seçim-
ler, adayların programları-
nı hızlandırdı. Fatih Beledi-
ye Başkan Adayı Mahir Polat 
da 31 Mart öncesi Fatih’in 
tüm sokaklarını, esnafları-
nı, muhtarlarını ve dernek-
lerini ziyaret etmeye devam 
ediyor. n 6’DA

İnan Güney: 
Beyoğlu’na 

sahip çıkmamak 
İstanbul’a ihanettir

CHP Beyoğlu Belediye Başkan 
Adayı İnan Güney, Beyoğlu’nda 
hayata geçireceği projelerini İs-
tiklal Caddesi’nde bulunan Ses 
Tiyatrosu’nda düzenlenen bir 
toplantıyla duyurdu.  n 11’DE

Sefaköy’ün
esnafı asla yalnız

yürümüyor!
n Sefaköy Birleşik Es-

naf ve Sanatkarlar Odası, il-
çedeki esnafın sorunları-
nı gündeme getirmek ve çö-
züm yollarını bulmak adı-
na düzenli etkinliklere imza 
atıyor. Oda, her ay üyeleri-
ni bir araya getirerek özel-
likle yerelde birinci yönetim 
erkleri olan kaymakamlık ve 
belediye yönetimiyle esnaf 
arasında doğrudan temas 
kuruyor. n 10’DA

Kartal’da açılış serisi

Çatalca İstanbul’un
TARIM ve TURiZM 
merkezi olacak!

Eyüpsultan 
büyük bir hızla 

dönüşüyor

Karvakrol etken maddeli gıda takviyeleri

Her pandemiye hazırız
carmedilac.com.tr

Küçükçekmece’de dev zam!
EMEK, ENFLASYONU YENDi…

K
üçükçekmece Belediyesi’nde, yö-
netim ve Devrimci İşçi Sendika-
ları Konfederasyonu’na (DİSK) 

bağlı Genel İş Sendikası arasında 2024 
yılında geçerli olacak toplu iş sözleş-
mesi rekor bir zam oranıyla imzalandı. 

Böylece Küçükçekmece Belediyesi yeni 
toplu iş sözleşmesine göre maaşlarda 
yüzde 76 gibi büyük bir artış yaptı.

Küçükçekmece Belediyesi başkan-
lık binasının yanında bulunan resmi 
tören alanında yapılan toplu iş sözleş-

mesi törenine Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, Genel İş Sendikası 
Genel Başkanı Remzi Çalışkan, DİSK İs-
tanbul 2 NO’lu Şube Başkanı Adil Çift-
çi, sendika temsilcileri, belediye çalı-
şanları ve aileleri katıldı.n SAYFA 8’DE

Küçükçekmece Belediyesi, toplu iş sözleşmesini 
rekor artışla imzaladı.  Düğün havasında geçen 

sözleşmede maaş zam oranı enfl asyonu yüz-
de 11,14 geride bıraktı. Enfl asyon yüzde 64,86 

iken işçiye yapılan zam oranı yüzde 76 oldu.

SAYFA 3’TE SAYFA 9’DA

Kadınların gücüyle Kadınların gücüyle 
Sarıyer’de zafere!Sarıyer’de zafere!

n CHP Sarıyer Belediye Başkan Adayı Mustafa Oktay 
Aksu, CHP Kadın Örgütü ile Çamlık Kafe’de düzenlenen 
kahvaltılı toplantıda buluştu. CHP Kadın Kolları Başkanı 
Sunay Sevinç’in organize ettiği CHP İlçe Başkanı Mehmet 
Kubat, partili kadınlar ve çok sayıda Sarıyerli kadınların 
katıldığı toplantıda Aksu, Sarıyer’deki tüm kadınları se-
çim çalışmalarına destek vermeye davet etti. n 9’DA

n Bugüne kadar 50 binden 
fazla konutun kentsel dönü-
şüm kapsamında yıkılarak ye-
nilendiği Büyükçekmece’de 
33 bağımsız bölümden olu-
şan 4 binanın yıkımına beledi-
ye – vatandaş işbirliğiyle baş-
landı. n 8’DE

Prestijli projeler
Ümraniye’yi 
İstanbul’un
yeni merkezi
yapıyor

n Ümraniye geçtiği-
miz 5 yılda önemli pro-
jelere sahne oldu ancak 
yeni dönemde daha fazla-
sı olacak. Ümraniye Bele-
diye Başkanı İsmet Yıldı-
rım, bir kez daha AK Par-
ti Ümraniye Belediye Baş-
kan Adayı olarak göste-
rilirken, ikinci 5 yılı için 
400 projenin daha tanıtı-
mını yaptı. n 2’DE

5 YILDA 271 ESER, 
10’UNCU YILDA

HEDEF 650 ESER

Sosyal belediyeciliğin doruğu Küçükçekmece’ye 4 yeni tesisSosyal belediyeciliğin doruğu Küçükçekmece’ye 4 yeni tesis

Yatırımlar artıyor
Yaşam sosyalleşiyor

n Türkiye ekono-
misinin son yıllar-
da geldiği nokta göz 
önünde bulundurul-
duğunda özellikle 
vatandaşın demokra-
tik seçimleriyle yöne-
timleri verdiği isimler 
ve kurumların refah 
seviyesini yükseltmek 
anlamında somut 
adımlar atması gere-
kiyor. n 12’DE

Mesut Üner
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Prestijli projeler Ümraniye’yi İstanbul’un yeni merkezi yapıyor

2019 yılında göreve başlayan AK 
Parti Ümraniye Belediye Başkanı İs-
met Yıldırım, ilçede önemli projele-
re imza attı. Yıldırım, 5 yıllık görev sü-
recinde hayata geçirdiği 271 kalıcı eser 
ile yeni dönemde yapmayı hedefledi-
ği 400 eserin tanıtımını yaptı ve “Üm-
raniye İstanbul’un yeni merkezi olma-
ya aday” dedi.

31 Mart 2019’da AK Parti’den Ümra-
niye Belediye Başkanı seçilen İsmet Yıl-
dırım ve Yıldırım’ın belirlediği yeni be-
lediye kadrosu, ilçe adına son yılların 
en büyük kazanımlarını elde etti. Yapı-
lan prestijli projelerle kenti çekim, ca-
zibe merkezine çeviren Ümraniye Bele-
diyesi, 31 Mart 2024 tarihinden sonra 
daha fazlasını yapmak için hazır.

YILDIRIM’DAN İKİNCİ 5 YIL LANSMANI
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet 

Yıldırım, 31 Mart seçimlerinde yeniden 
AK Parti’nin adayı olarak açıklandı. 
2019’dan bu yana Ümraniye’ye kazan-
dırdığı 271 kalıcı eser ile yeni dönemde 
hedeflediği 400 yeni projeyi düzenledi-
ği tanıtım toplantısı ile tüm Ümraniye-
lilere duyurdu.

Başkan Yıldırım, 5 yıllık görev sü-
resince Ümraniye’de imardan kentsel 
dönüşüme, ulaşımdan alt yapıya, çev-
reden kültür-sanata, eğitimden sağ-
lık ve sosyal hizmetlere, gençlik ve spor 
hizmetlerinden afet koordinasyonu-
na, halkla ilişkilerden dış ilişkilere ka-
dar yaptığı çalışmalarıyla ilçeyi ade-
ta bir cazibe merkezi haline getirdi. 
Ümraniye’de önemli noktaları birbirine 
bağlayan ve yapımı tamamlanan yeni 
kavşaklar, bağlantı yolları ile bin 549 
araç kapasiteli 3 yeni otopark ulaşım 
sorununa büyük oranda çözüm sağladı.

2 YENİ MEYDANIN TEMELİ ATILDI
Başkan Yıldırım’ın prestij projele-

ri olan ‘Millet Bahçeleri’ Ümraniye’ye 
nefes aldırdı. Ümraniye’ye 3 yeni mey-
dan kazandıran Başkan Yıldırım, 2 
yeni meydanın daha temelini attı.

EĞİTİME BÜYÜK YATIRIM
İlçeye 12 yeni eğitim tesisi kazan-

dırıldı. 7 eğitim tesisinin yapımı de-

vam ederken, 25 yeni okul ve eğitim te-
sisinin yapımı da planlanıyor. Ayrıca 
Ümraniye’de 6 yeni kütüphane hizme-
te girerken, 2 kütüphanenin yapımı ise 
devam ediyor.

SAĞLIKTA DEVRİM GİBİ HİZMET 
Ümraniye’ye 4 aile sağlığı merkezi 

ile birlikte Ümraniye Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi Onkoloji Ek Hizmet Bi-
nası hizmete açıldı.

SOSYAL BELEDİYECİLİK ÖRNEĞİ
Ümraniyelilerin sağlıklı, kaliteli ve 

hesaplı hizmet alabildiği 6 yeni sosyal 
tesis yapıldı. Yeni ibadethaneler ilçeye 
kazandırıldı.

SPORA BÜYÜK DESTEK
Ümraniye Belediyesi son 5 yılda 18 

yeni spor tesisi yaparak, sporcuların 
hizmetine sundu. Ümraniye genelin-
de 67 tane çok amaçlı saha ile 22 tane 

halı 
saha 

yapılırken, 
5 adet yarı 

olimpik yüz-
me havuzu va-

tandaşların ve 
sporcuların hiz-

metine sunuldu.

YILDIRIM: GÜZEL 
İNSANLARIN 

DESTEĞİ SAYESİNDE
“İstanbul’un yeni 

merkezi olmaya aday Üm-
raniye” diyen Başkan Yıl-

dırım, “Ümraniyemizin gü-
zel yarınları için prestijli pro-

jelere imza attık. Atmaya da 
devam edeceğiz. Bugüne kadar 
ne yaptıysak hepsi Ümraniye-
mizin güzel insanlarının verdi-
ği destek sayesinde oldu. Yine 
o sayede olacak. Bu vesileyle 
geçen 5 yıllık süreçte desteğini 
hiçbir zaman esirgemeyen baş-
ta Ümraniyemizin kadirşinas 
halkına, gençlere, ev hanımla-
rına, esnafımıza, öğrenci kar-
deşlerime, fedakar dava arka-
daşlarıma, il ve ilçe teşkilatı-
mızın kıymetli mensuplarına, 
saygıdeğer bakanlarımıza ve 
milletvekillerimize, beraber gö-
rev yaptığım kaymakamlarımı-
za ve bağlı birim müdürlerine, 
başkan yardımcılarıma, mü-
dürlerime, personelime ve tabi 
ki eşime ve aileme çok teşekkür 
ediyorum” dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

5 YILDA 271 ESER, 
10’UNCU YILDA
HEDEF 650 ESER

Ümraniye geçtiğimiz 5 yılda 
önemli projelere sahne oldu 
ancak yeni dönemde daha 
fazlası olacak. Ümraniye 
Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, 
bir kez daha AK Parti Ümraniye 
Belediye Başkan Adayı olarak 
gösterilirken, ikinci 5 yılı için 400 
projenin daha tanıtımını yaptı.

YENİ DÖNEMDE AÇILIŞSIZ 
GÜN OLMAYABİLİR

Başkan İsmet Yıldırım, yaptığı lansman 
programında Ümraniye’nin çehresini değişti-
recek ve Ümraniyelilerin hayatına değer ka-
tacak 400 yeni eseri tanıttı.

Başkan Yıldırım’ın yeni dönemde yap-
mayı hedeflediği projelerden bazıları şöy-
le;  

Kongre Merkezi ve Yamanevler Şehir 
Parkı, Oyuncak Müzesi, Hekimbaşı 
Çocuk Köyü, Binicilik Tesisi, Hayvan 
Rehabilitasyon Merkezi, Çocuk Sa-
nat Akademisi, Afet Lojistik Mer-
kezi, Bilim Merkezi, Masal Evleri, 
Dijital Kütüphane, Moda Okulu 
ve Ümraniye Gül Festivali…

Bunların yanında yeni kü-
tüphaneler, eğitim merkez-
leri, yeni yol ve kavşaklar, 
yeni spor merkezleri, yeni 
otoparklar, çok amaçlı 
spor sahaları, yeni okul-
lar, kreşler ve anaokul-
ları, ağız ve diş sağlığı 
merkezleri gibi çalış-
malarda tamamla-
narak en kısa süre-
de Ümraniyelile-
rin hizmetine su-
nulacak.

ÜMRANİYEÜMRANİYE
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BASKI - MATBAA
ADAKOĞLU

Baskı Tesisleri San. Tic. Ltd. Şti.
İ.O.S.B. Süleyman Demirel 

Bulvarı Heskop San. Sit. S1 Blok 
No:1 Başakşehir - İST.
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MUHABİR
Sümeyra DUĞAN

Eyüpsultan Belediye Başka-
nı Deniz Köken’in göreve gel-
diği günden itibaren başlattığı 
büyük yerinde dönüşüm çalış-
ması tüm hızıyla devam ediyor. 
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı işbirliğiyle İs-
lambey Mahallesi’nde başlatı-
lan yerinde dönüşüm projesi-
nin temeli Eyüpsultan Belediye 
Başkanı Deniz Köken ile birlik-
te Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanı Mehmet Özha-
seki ve İBB Başkan Adayı Murat 
Kurum’un katılımıyla atıldı.

“YÜZYILIN DÖNÜŞÜMÜ 
İSTANBUL”

Eyüpsultan’da Akşemsettin, 
Çırçır, Yeşilpınar ve Karadolap 
Mahalleleri’nde başlatılan ye-
rinde dönüşüm çalışmaları-
nın ardından bu kez İslambey 
Mahallesi’nde, Çevre, Şehircilik 
ve İklim Değişikliği Bakanlığı 
işbirliğiyle  “5 bin 500 Bağım-
sız Bölümün Kentsel Dönüşüm 
Kapsamında Temel Atma ve Yı-
kım Töreni” düzenlendi.

“Yüzyılın Dönüşümü İstan-
bul” sloganıyla gerçekleştirile-
cek dönüşüm projesinin baş-
langıcı için düzenlenen tören-
le birlikte, İstanbul genelinde 
Eyüpsultan’ın da aralarında bu-
lunduğu 13 ilçede yıkım çalış-
maları ve temel atma törenleri 
gerçekleştirildi.

İslambey Mahallesi’nde 4,59 
hektar büyüklüğündeki alan 
üzerine inşa edilecek depreme 
dayanıklı binaları da kapsayan 
projenin başlangıcı için düzen-
lenen törene Eyüpsultan Beledi-

ye Başkanı Deniz Köken ile bir-
likte Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanı Mehmet Öz-
haseki, AK Parti İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkan Ada-
yı Murat Kurum, İstanbul Va-
lisi Davut Gül, Eyüpsultan İlçe 
Kaymakamı Abdullah Dölek, 
AK Parti İl Başkanı Osman Nuri 
Kabaktepe, Eyüpsultan Beledi-
ye Başkan Yardımcıları, Eyüp-
sultan Belediye Meclis üyeleri ve 
çok sayıda vatandaş katıldı.

ÖZHASEKİ: MUTLU SONUN 
BAŞLANGICINDAYIZ

Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanı Mehmet Özha-
seki törende yaptığı konuşma-
da, “Seneler öncesinde başla-
mış bir çalışma, değerli Eyüp-
sultan Belediye Başkanımız De-
niz Bey’in gayretleri, o dönem 
bakanlığın desteği ve geldiğimiz 
noktada bugün mutlu sona doğ-
ru giden bir sürecin başındayız. 
Deniz Bey’i yıllardır tanırız, eski 
belediyecilerden. Yıllardır bele-

diyecilik hizmeti vardı, tecrübe-
si vardı. Onun iyi niyetini çok iyi 
biliyoruz. Bugün bu birlikteliğin 
rahmetini hep birlikte görüyo-
ruz. Kol kola girelim buraya hiz-
met edelim. Bugün 5 bin 500, 
gelecek hafta 5 binden fazla, on-
dan sonra yine aynı şekilde. Bü-
tün konutlarımızı güvenli hale 
getirelim, sizler o evlerde oturun 
sonra da ‘Allah sizden razı olsun’ 
deyin, başka da hiç bir şey iste-
miyoruz” diye konuştu.

KURUM: AFETE DAYANIKLI BİR 
İSTANBUL VAAT EDİYORUZ

AK Parti İBB Başkan ada-
yı Murat Kurum ise “Mede-
niyetimizin kadim başkenti 
İstanbul’umuzda yeni yuva he-
yecanıyla dolu çok anlamlı bir 
buluşma için İstanbul’umuzun 
manevi muhafızı Eyüp Sultan 
Hazretleri’nin dizinin dibin-
deyiz. Bugün karşınıza, daha 
önce verdiğimiz sözleri tutma-
nın huzuruyla geldik. Yavru-

larımızın güvenli geleceği için 
çok önemli bir adımı daha at-
manın mutluluğuyla geldik. 
Bu adımı Eyüpsultan’ımız için, 
gençlerimiz için, kadınlarımız 
için, geleceğimiz için sağlam, 
güvenli Eyüpsultan için atıyo-
ruz. İstanbul bir deprem şehri, 
geçmişte depremlerden dolayı 
çok acı yaşamış bir milletiz. Bu 
yüzden sizlere, afete dayanıklı 
bir İstanbul vaat ediyoruz. 5 bin 
500 bağımsız bölümden oluşan 

kentsel dönüşüm projemizi baş-
latıyoruz” ifadelerini kullandı.

KÖKEN: YIKILANIN ÜÇ KATI 
BİNA YAPILACAK

Projenin bakanlıkla birlik-
te yaptıkları ilk proje olduğu-
nu ve bu yüzden heyecan veri-
ci bir gün yaşadıklarını belirten 
Başkan Deniz Köken ise şunla-
rı söyledi: “2022 yılında, şu an 
İBB Başkan adayımız o zaman 
bakanımızdı, o ve ekibiyle be-
raber bu güzel çalışmayı baş-
latmıştık. 1 buçuk yılda temel 
atma aşamasına geldik. Temel 
atma işlemi bizden kaynaklan-
mayan sebeplerden biraz uza-
dı. 211 bina yıkıldı, 637 bina 
yapılacak. İslambey Mahallesi 
Eyüpsultan’ın kadim mahalle-
lerinden bir tanesi. Bu mahal-
lenin dönüşümünde burası bir 
başlangıç olacaktır.”

Konuşmaların ardından yı-
kım ve temel atma töreni yapı-
lan diğer ilçelerle canlı bağlantı 
kuruldu. Protokol üyelerinin ka-
tılımı ve dualar eşliğinde buton-
lara basılarak tüm noktalarda 
aynı anda çalışmalar başladı.

İSLAMBEY’DE 637 KONUT 20 
TİCARİ BİRİM İNŞA EDİLECEK

İslambey’de başlayan proje 
tamamlandığında, toplam 637 
konut, 20 ticari birimi ile böl-
gede, estetik ve güvenliğin üst 
seviyede olduğu yeni bir hayat 
başlayacak. Mahalle sakinleri 
zengin, her yönden sağlam ko-
nutlarına ve ticarethanelerine 
dönecek.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Cumhuriyet Halk 
Partisi (CHP) Genel 
Merkezi’nden yapılan 
açıklamaya göre 
partinin Esenyurt ve 
Güngören adayları 
değişti.

CHP’nin İstanbul’da iki 
ilçedeki adayları son anda 
değiştirildi. Esenyurt’ta 
“kent uzlaşısı” çerçevesin-
de Prof. Dr. Ahmet Özer’in 
adaylığı ilan edilirken 
Güngören’de de İBB İşti-
raklerinden İstanbul Enerji 
A.Ş.’nin Genel Müdürü Yük-
sel Yalçın’ın adaylığı açık-
landı.

CHP’DEN AÇIKLAMA
CHP Genel Merkezi’nden ya-

pılan açıklamada değişikliğin 
“sağlık sorunları”ndan kaynak-
landığı belirtildi.

Açıklamada, “İstanbul 
Güngören ve Esenyurt ilçe 
belediye başkan adayları-

mız, sağlık sorunları nede-
niyle adaylıktan çekilmiş-
tir. Ali Gökmen ve Temel 
Akkoçlar’a geçmiş olsun di-
leklerimizi iletiyoruz.

CHP Genel Başkanı Öz-
gür Özel tarafından Esen-
yurt ilçesi için Prof. Dr. Ah-

met Özer ve Güngören ilçe-
si için Yüksel Yalçın beledi-
ye başkan adayı olarak atan-
mıştır. Kamuoyunun bilgisi-
ne sunarız.” denildi.

YÜKSEL YALÇIN KİMDİR?
Yüksel Yalçın, 1970 do-

ğumlu olup, 1991’de Yıldız 
Teknik Üniversitesi Endüstri 
Mühendisliği Bölümü’nden 
mezun oldu. Beykent 
Üniversitesi’nde Genel İşlet-
mecilik alanında yüksek li-
sansını tamamlayan Yal-
çın, şu anda İstanbul Ay-

dın Üniversitesi’nde İşletme 
Doktora Programı’nda tez 
aşamasındadır.

Profesyonel kariyerine 
1992 yılında başlayan Yük-
sel Yalçın, ilk olarak otomo-
tiv sektöründe Kalite Yöneti-
mi ve aydınlatma sektörün-
de Üretim Planlama ve Kali-
te Yönetimi alanlarında gö-
rev yaptı. Kendi danışman-
lık şirketini kurduktan son-
ra üretim sektörü başta ol-
mak üzere birçok firma için 
Yönetim Sistemleri Danış-
manlık hizmeti verdi.

Son 25 senede Endüstri-
yel Mutfak sektörünün önde 
gelen uluslararası markala-
rından biri olan Japon ortak-
lı Öztiryakiler Firması’nda 
Genel Müdürlük yaptı ve 13 
Kasım 2020’den itibaren 
İBB İştiraklerinden İstanbul 
Enerji A.Ş.’nin Genel Müdü-
rü olarak atanmıştır.

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ

Eyüpsultan büyük bir 
HIZLA DÖNÜŞÜYOR

Eyüpsultan Belediye
Başkanı Deniz Köken

AK Parti İBB Başkan Adayı 
Murat Kurum

Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanı
Mehmet Özhaseki

Eyüpsultan Belediyesi, hükümetle yaptığı yakın işbirliği ile ilçeyi büyük bir hızla dönüştürmeye devam ediyor. 
İslambey Mahallesi’nde yapılan temel atma törenine önemli isimler katıldı.

Toplantıda geçmiş dönem belediye 
meclis üyeleri tecrübelerini aktarır-
ken, yeni dönemde de benzersiz hiz-
metlere imza atmak adına birlik, be-
raberlik ve dayanışma mesajları ve-
rildi.

AKGÜN: ÇOK İYİ BİR TECRÜBEMİZ VAR
Geçmiş dönem belediye meclis 

üyeleri ile yeni dönem belediye mec-
lis üyesi adaylarının bir araya geldi-
ği toplantıya katılım yoğun oldu. Bü-
yükçekmece Belediye Başkanı Dr. Ha-
san Akgün, seçim çalışmaları süre-
cinde 24 mahallede gece gündüz de-
meden 7 gün 24 saat esasıyla çalı-
şacaklarını ve herkese ulaşacakları-
nı belirterek şöyle konuştu: “Çok iyi 
bir tecrübemiz var, çok deneyimli bir 
ekibiz. Bu tecrübe bizim için yeterli-

dir ve de en güçlü liderimiz Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk var. Onun söy-
lemleri ve önümüze koyduğu he-
defler var. Büyükçekmece’de bugü-
ne kadar yapılanların üzerine çok 
daha mükemmellerini koyarak ve de 
Büyükçekmece’mizi korumak için oy 
istiyoruz. Büyükçekmece İstanbul’un 
değil Türkiye’nin en mükemmel ya-
şam ortamı olmuşsa bu halkımızın 
bize verdiği destekle olmuştur. Bizim 
de dik durduk ve insan onuruna ya-
kışır, şehir plancılığından vazgeçme-
den bunu devam ettirdik. Vatandaşla-
rımız Büyükçekmece’nin değerini an-
layabilmek için önce Esenyurt’a ba-
kacak. Bir de Büyükçekmece’ye ba-
kacak. O beton yığınları arasında ya-
şamak zorunda bırakılan insanları-

mız Büyükçekmece Sahili’ne indikle-
ri zaman modern bir hapishanede ya-
şadığını fark ediyor. Oralarda kişi ba-
şına düşen yeşil alan 3,5 metrekare. 
Büyükçekmece’de her taraf yemyeşil. 
30 yıldan beri en hızlı kalkınma dö-
neminde tabiri caizse sopayla yüksek 
kat yapılmaması için bekledik. Ama 
maalesef yerel yönetimi devre dışı bı-
rakarak çeşitli yerlerde planımızı boz-
dular. Bu seçim sürecinde kalan süre 
içerisinde çok yoğun çalışacağız. Eski 
ve yeni meclis üyesi arkadaşlarla bir 
atölye çalışması yapacağız. Bu saat-
ten sonra bizim hiç boş vaktimiz yok. 
Bu süreci çok iyi geçireceğimize ve bir 
kez daha zafere ulaşacağımıza olan 
inancım tam.”

Büyükçekmece’nin A Takımı yeni dönemde yine tek yumruk!

CHP Güngören Belediye Başkan Adayı Yüksel Yalçın oldu

Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün, 

yaklaşan yerel seçimler 
öncesinde geçmiş dönem 
belediye meclis üyeleri ve 

yeni dönem belediye meclis 
üyesi adaylarını kahvaltılı 

bir toplantıda ağırladı.

y ç
ma için İstanbul’umuzun 
vi muhafızı Eyüp Sultan 
tleri’nin dizinin dibin-
 Bugün karşınıza, daha 

verdiğimiz sözleri tutma-
uzuruyla geldik. Yavru-

ruz. İstanbul bir deprem şehri, 
geçmişte depremlerden dolayı 
çok acı yaşamış bir milletiz. Bu 
yüzden sizlere, afete dayanıklı 
bir İstanbul vaat ediyoruz. 5 bin 
500 bağımsız bölümden oluşan 

başlayacak. Mahalle sakinleri 
zengin, her yönden sağlam ko-
nutlarına ve ticarethanelerine 
dönecek.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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acağız. Eski 
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imize ve bir 

mıza olan 

Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün, 

yaklaşan yerel seçimler 
öncesinde geçmiş dönem 
belediye meclis üyeleri ve 

yeni dönem belediye meclis 
üyesi adaylarını kahvaltılı 

bir toplantıda ağırladı.

Beko 300 TR marka model AT 0000270401 sicil numaralı 
yazar kasa ruhsatımız kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 

Köylü Ekonomik Gıda pazar ithalatı icraat ticaret limited 
şirketi halkalı vergi dairesi 5890901875ZA

Yİ Türkiye Cumhuriyeti Nüfus cüzdanımı 
ve ehliyetimi kaybettim hükümsüzdür. 

16.02.2024 Nihal Gündüz
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AK Parti’den Çatalca Bele-
diye Başkanı Mesut Üner, 31 
Mart yerel seçimlerinde yeni-
den aday gösterildi. Bunun üze-
rine seçim çalışmalarına başla-
yan Üner, Çatalca’da bir düğün 
salonunda düzenlenen Proje Ta-
nıtım Toplantısı’nda yeni proje-
lerini duyurdu. 

MESUT ÜNER: PROJE 
GELİŞTİRME 
ANLAYIŞIMIZ 
‘İKİ T’ ÜZERİNE 
KURULU

Projeleri-
ni açıklayan 
AK Parti Ça-
talca Beledi-
ye Başkan Ada-
yı Mesut Üner, 
“AK Parti’den 
yeniden aday gös-
terilen Çatalca Be-
lediye Başkanı Mesut 
Üner, Proje Tanıtım Toplan-
tısı düzenledi. 60’ın üzerinde 
projeleri olduğunu ifade eden 
Üner, “Projeyi iki T üzerine kur-
duk. En önemli projemiz tarım 
ve turizm. Buradaki çiftçimi-
zin ürettiği buğdayı depo sıkın-
tısı olduğundan dolayı TMO alı-
yor. Bu sefer ya İstanbul dışına 
ya da Tekirdağ’a gitmek gereki-
yor. Çatalca Belediyesi’nin Çat-
Bel diye bir şirketi var. ÇatBel 
nezdinde lisanslı bir depo yapa-
cağız, en büyük ihtiyaçlarımız-
dan bir tanesi budur” dedi.

“DAHA FARKLI VİZYONLA 
GİDİYORUZ”

2019 yılında 38 projeyle yola 
çıktılarını ifade eden Çatal-
ca Belediye Başkan adayı Üner, 
“Çok şükür ki bugün 147 pro-
jeyi tamamladık. Devam eden 

6 projemiz 
daha var on-
larla bera-

ber 153 pro-
jeye denk geli-

yor. Önümüzde-
ki süreç içerisinde 

ise şu anda 60 projey-
le yola devam ediyoruz, de-

vam eden 6 projemizle birlikte. 
Bunu tabi ki sahanın ihtiyacı-
na göre çoğaltacağız. Bu dönem 
Çatalca’da daha farklı vizyonla 
gidiyoruz” dedi. 

“ÜRÜNLERİMİZİ 
BÜTÜN İSTANBUL’LA 
BULUŞTURACAĞIZ” 

Pandemiyle beraber en bü-
yük ihtiyaçlardan bir tanesi-
nin gıda olduğunu ifade eden 
Üner,”Gıda sektörü konusun-
da Çatalca İstanbul’un tarım ve 
tahıl deposu. Murat Kurum’la 
da görüştük, bundan sonra-
ki süreçte Çatalca’daki hemşe-
rilerimize mazot, gübre, ekip-
man, hayvancılık yapanlara 
besi yemi, ot ve saman gibi des-
tekler vereceğiz. Bunlar basit 

gibi görünüyor ama sahada kar-
şılığı olan işler. Köylerimizde-
ki kadınların artık bizimle pay-
daş noktasına getirmek istiyo-
ruz. Alım garantili işler yapa-
cağız. Evinde turşusunu, tar-
hanasını, eriştesini biriktiren 
kişilerden alımını yapacağız, 
bunları e-ticaretle ya da bizim 
kendi kuracağımız ekiple koo-
peratif bazıyla bütün İstanbul 
ile buluşturacağız. Biz bunu bu 
dönem daha iyi bir noktaya ge-
tireceğiz. Öğrencisinden, çocu-
ğundan, gencinden, emeklisi-
ne kadar hepsine dokunan pro-
jelerimiz var” diye konuştu.

“ÇOK FARKLI ÖZELLİKLERİ 
OLAN BİR İLÇEYİZ”

Üner, “Çatalca’nın bugün 
burada olmaması lazım, 15 yıl 
önce bu konumda olması lazım. 
Hep geri bırakıldı, hiçbir şekil-
de hizmetle ilgili bir şeyler yapıl-
madı. Bizim ideolojik noktada 
bir bakış açımız yok. Belediyemi-
zin en güzel parkına, yaşam ala-
nına bir önceki belediye başka-
nı Cem Kara’nın ismini verdik. 
Niye? Çünkü biz burada kardeş 

şekilde yaşamayı ve onlarla be-
raber yürümeyi her zaman ken-
dimize ideoloji olarak seçtik. Bu-
gün İsmail İp Yaşam Alanı diye 
çok güzel bir yer yaptık, İsmail 
abi bugün İYİ Parti’den belediye 
başkan adayı. Biz bu konularda 
diğer ilçelerden çok farklı özel-
likleri olan bir ilçeyiz. Bu özel-
liğimizi kaybetmeyeceğiz. Seçi-
me kadar herkes çıkıp projelerini 
anlatacak, 31 Mart’ta da Allah 
bize nasip ederse İnşallah 5 yıl 
daha devam ederiz, olur da bir 
başka arkadaşımız seçilirse ina-
nın biz onun elini kaldırmasını 
biliriz, 5 yıl boyunca bize ihtiya-
cı olursa yanında durmayı da bi-
liriz” ifadelerini kullandı.

“NEDEN TARIM VE TURİZM?”
Şu anda 60’ın üzerinde pro-

jeleri olduğunu ifade eden Üner, 
“En önemli projemiz tarım ve 
turizm. Zaten projeyi iki T üze-
rinde kurduk. Neden tarım ve 

turizm? Çünkü Ormanlı, Ev-
cik, Yalıköy ve Çilingoz olmak 
üzere dört tane sahilimiz var. 
Çilingoz’un yeri 156 bin metre-
kare. Burası aynı İğneada’da ki 
Longoz Ormanları gibi çok gü-
zel bir yer, denizle iç içe. Bura-
yı düzenleyeceğiz. Karadeniz kı-
yısına tam 42 kilometre kıyı şe-
ridimiz var. Buralarda böyle 3,4 
ay turizm yaşanmayacak, 12 
ay yaşanacak. Off road, yürü-
me tracking, ATV gelecek, zaten 
şu anda bunlar amatör düzey-
de yapılıyor. Biz bunlara doku-
narak daha profesyonel noktaya 
getireceğiz. Mesela İstanbul’un 
her tarafından karavan kamp 
problemi var. Biz bunu inşallah 
Çilingoz’da 156 bin metrekare-
nin içinde düzenleyeceğiz, aynı 
zamanda oraya bir havuz oteli 
kuracağız inşallah. Çünkü ora-
sı ormanın içi, şu anda imar ko-
nusunda sorun var. Bunların 

hepsini hallettikten sonra içine 
iki tane yüzme havuzu yapaca-
ğız. Hem karışık hem de bayan-
lar için ayrı olacak şekilde. De-
nizden suyu havuza basacağız. 
Havuzdaki suyu gün içinde kul-
landıktan sonra tekrardan deni-
ze basacağız. Yani deniz suyunu 
havuzda faydalandıracağız. Bu 
dört tane sahilimizden hepsinde 
bu olacak” diye konuştu.

“LİSANSLI BİR DEPO 
YAPACAĞIZ”

Kendisinin de çiftçi çocuğu 
olduğunu söyleyen Üner, “Biz 
tarımla iç içe büyüyen bir aile-
nin çocuğuyuz. Bütün sıkıntıla-
rı, dertleri biliyoruz. En büyük 
sıkıntılardan bir tanesi gübre 
ve mazot desteği, bunları zaten 
yapacağız. Çatalca’nın en bü-
yük ihtiyacı şu; buradaki çiftçi-
mizin ürettiği buğdayı depo sı-
kıntısı olduğundan dolayı TMO 
alıyor. Ticaret yapan da alıyor 
ama daha çok TMO’ya döküyor-
lar. Bu sefer ya İstanbul dışına 
ya Tekirdağ’a gitmek gerekiyor. 
Ya da Silivri’de bir yer var oraya 
gidilmesi gerekiyor. Biz madem 
tahıl deposuyuz, en çok üretimi 
biz yapıyoruz. Niye vatandaşı-
mız buradan oraya gitsin? Çevre 
Şehircilik Bakanlığı ve Ticaret 
Bakanlığıyla bu konuları konuş-
tuk. Çatalca Belediyesi’nin Çat-
Bel diye bir şirketi var. ÇatBel 
nezdinde lisanslı bir depo yapa-
cağız, en büyük ihtiyaçlarımız-
dan bir tanesi bu” dedi. 

Sümeyra Duğan/KENT YAŞAM

Çatalca İstanbul’un TARIM 
ve TURiZM merkezi olacak!

Çatalca Belediye Başkanı ve AK Parti Çatalca Belediye Başkan Adayı Mesut Üner, düzenlediği proje tanıtım toplantısında ilk 5 yıllık döneminin değerlendirmesini yaptı ve 
ikinci 5 yıllık dönemi için plan-projelerini kamuoyuyla paylaştı. Üner ‘İki T’ olarak tanımladığı en önemli girişimlerinin tarım ve turizm üzerine olduğunu dile getirdi.

Beşiktaş’ta belediyenin dep-
reme karşı daha güvenli bir ilçe 
hedefi doğrultusunda başlattı-
ğı kentsel dönüşüm çalışmala-
rı hız kesmeden devam ediyor. 
Beşiktaş Belediyesi iştiraki Be-
şiktaş İmar A.Ş tarafından dö-
nüşümü başlatılan projelerden 
Akat Mahallesi’ndeki Manol-
ya ve Yakar apartmanları için 
temel atma töreni düzenlendi. 
Törene Beşiktaş Belediye Başka-
nı Rıza Akpolat ve hak sahiple-
ri de katıldı.

AKPOLAT: AMACIMIZ 
BEŞİKTAŞ’IN TAMAMINDA BU 
SÜREÇLERİ YÖNETMEK 

Temel atma töreninde konu-
şan Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat: “Beşiktaş ilçemiz 
diğer ilçelere göre daha direnç-
li, dayanıklı ve zemini daha 
sağlam olmasına rağmen yapı 
stoku oldukça yaşlı. 1960 ve 
1980 arası yapılmış binalardan 
oluşuyor. Toplam bina sayısının 
yüzde 78’i bu durumda. Dola-
yısıyla zemin ne kadar sağlam 
olursa olsun binalarımız yor-
gun. Bir 99 Marmara Depremi-
ni yaşadık. Dolayısıyla burada 
dirençli bir kent oluşturmaya 
çalışıyoruz. Bu hiç kolay bir iş 
değil Beşiktaş ilçesi İstanbul’un 
diğer ilçeleri gibi değil. Beşik-
taş ilçesi bir kararı alırken yet-
ki paylaşıyor. Sadece kendi mec-
lisinden çıkan bir kararla imar 

planı yenileyemiyor. İlçemi-
zin önemli bir bölümünde imar 
planları yapmak ve onaylatmak 
için, kentsel dönüşümü hayata 
geçirebilmek için önce ilçe bele-
diyemizin, sonra İBB’nin ve il-
gili kurulların onayı gerekli. 
Beşiktaş’ın bugün kronik soru-
nu haline dönüşmüş imar plan-
ları, otopark sorunu günlük so-
runlardan kaynaklı diğer so-

runlar bu iş birliğinden geçiyor. 
Bu iş birliğinin de olabilmesi 
için siyasetin olmaması gereki-
yor. İBB’de meclis çoğunluğu-
na takılarak özellikle CHP’li be-
lediyelerde imar planları redde-
diliyor. Bu planlar reddedilin-
ce daha çok sosyal tesisle-
rin olduğu daha çok 
park alanlarının 
olduğu yerleri 
yaratamıyo-
ruz. Bütün 
bunları ya-
pabilme-
miz için 
eski ya-
pıları dö-
nüştürme-
miz ve daha 
kapsam-
lı imar planı-
nı hayata ge-
çirmemiz gereki-
yor ve daha doğru bir 
kentsel dönüşümü hayata ge-
çirmemiz gerekiyor. Bugün beş 
senedir bizim planlarımızı İBB 
meclisinde bekletenler bizim 
bir mahallemize gidip burada 
neden yüzme havuzu yok diyor 
ya da burada neden park yok di-
yor. Birisi de çıkıp bu beş sene-
dir geçmeyen planları konuş-
muyor. Bunları engelleyen han-
gi siyasi parti ve ittifaktır diye 
sormuyor. Bir de Beşiktaşlıyı 
verdiği oyla itham ediyorlar. Be-
şiktaş gibi bir yerde kent rantı-

nın çok olduğu bir yerde insan-
ları bir araya getirip uzlaşı sağ-
lamak çok zor. Bizim iştirakı-
mız Beşiktaş İmar A.Ş bunları 
yapıyor. Vatandaşlar ve yükleni-
ci firma arasında bir uzlaşı sağ-
lıyor. Yıkımdan ruhsatına ka-

dar da bu süreçleri İmar A.Ş 
denetliyor. Dolayısıy-

la vatandaş en doğ-
ru bilgiye ulaşıyor. 

Her şey şeffaf bir 
şekilde kamuo-
yunun önün-
de paylaşılı-
yor. Amacımız 
Beşiktaş’ın so-
runları olan 
yerlerinin ta-

mamında bu 
yöntemle bu sü-

reçleri yönetmek 
ve kentimizi di-

rençli hale getirmek. 
Burada bir proje var ve 

bu görseller paylaşılıyor. İtinay-
la hazırlanmış ve yasaya aykı-
rı hiçbir durumun olmadığı, ta-
mamıyla kamu tarafından de-
netlenen projeler. Bu proje gü-
zel ve örnek bir proje olacak. 
Biz bu örneği çeşitlendirerek di-
ğer komşularımızla paylaşaca-
ğız. Daha çok insanın güvenini 
bu sayede elde etmiş olacağız. 
Bundan sonra da Beşiktaş’ı dep-
reme dayanıklı bir ilçe haline 
getirmek için çalışacağız’’ dedi. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beşiktaş’ta amaç tek;
Deprem dirençli kent!
Beşiktaş Belediyesi, depreme karşı dirençli ve güvenli bir Beşiktaş için kentsel dönüşüm sürecini yürüttüğü Akat Mahallesi’ndeki 
Manolya ve Yakar apartmanlarının temel atma törenini gerçekleştirdi. Törende konuşan Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat: 
“Beşiktaş’ta tek bir amacımız var. Burayı güçlü, dirençli ve depreme hazır bir ilçe haline getirmektir.” dedi.



23 Şubat 2024 CumaSAHA 05y l
...1994’ten Beri...
30

gazetekentyasamhaberyasamda Kent Yaşam Gazetesi www.yasamgazetesi.com.trKent Yaşam TV

STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES

İstanbul Gazete ve Haberciler Fe-
derasyonu Başkanı Ali Rıza Yıldız’ın 
düzenlediği bu seferki etkinlik 
İstanbul’un incisi Şile’de oldu. Fe-
derasyon üyesi haberci arkadaşları-
na farklı sürprizler yaparak birçok et-
kinlik ve gezilere imza atan Başkan Ali 
Rıza Yıldız’ın günlük Şile gezisi, ha-
berciler tarafından takdirle karşılan-
dı. Şile’nin içini gönüllerince gezip in-
celemelerde bulunan haberciler Güzel 
manzaralar karşısında bol, bol hatıra 
resmi çekme imkanı da buldular.

ŞİLE’NİN 5 YILDA SİLÜETİ DEĞİŞTİ
Daha önce Şile’ye haber ve ta-

til yapmak için gelen İstanbul Gaze-
te ve Haberciler Federasyonu üyeleri, 
Şile’nin çehresindeki değişiklikler kar-
şısında şaşkınlıklarını gizleyemediler. 
Haberciler, Beş yıl gibi kısa bir sürede 
Şile’nin silüetini değiştiren Ak Partili 
Belediye Başkanı İlhan Ocaklı’ya tam 
not verdiler.

RENGARENK ŞİLE
Şile sahilini ve yürüyüş yollarını 

rengarek gören haberciler, cadde ve so-
kakların da Şile Bezi motifleriyle ta-
sarlanmış ışıklandırma sistemleriyle 
ışıl ışıl olmasını zevkle izlediler. İstan-
bul Gazete ve Haberciler Federasyonu 
üyeleri, beş yıl gibi kısa bir sürede böy-
le bir değişikliği gerçekleştiren Şile’ye 
yaptığı projelerle renk katan Belediye 
Başkanı İlhan Ocaklı’yı tebrik ettiler.

Habercileri Şile girişinde karşıla-
yan Başkan İlhan Ocaklı, herkesle to-
kalaşarak ‘Hoş geldiniz’ dedi. Belediye 
Başkanı İlhan Ocaklı’nın makam ara-
cından inerek habercilerin bulunduğu 
araca binip bir müddet geziyi birlik-
te izlemesi, gönülleri fethetti. Başkan 
İlhan Ocaklı daha sonra habercilerle, 
belediye tesislerinde öğle yemeğinde 
bir araya gelerek bolca sohbet etti.

CAN DOSTLARA BEŞ YILDIZLI 
BARINMA TEDAVİ MERKEZİ

İstanbul habercileri, Şile 
Belediyesi’nin hayvanlar için, beş yıl-
dızlı otel gibi düzenlenmiş, Vete-
riner İşleri Müdürlüğü Operasyon 
Merkezi’ni de gezdiler. Haberciler, son 
sistem alet ve edevatla donatılmış hay-
van barınma ve tedavi merkezinde ve-
rilen hizmetler karşısında hayrete 
düştüler.

“TATİLE GELEN VATANDAŞ EVCİL 
HAYVANINI BIRAKIP GİDİYOR”

İki yıldır faaliyet gösteren, hayvan 
barınma merkezinde, kısırlaştırma, 
tedavi ve her türlü ameliyatın yapıl-

dığını belirten Veteriner İşleri Müdü-
rü Recep Örencik “Burada sokağa ter-
kedilmiş kedi ve köpekleri toplayarak 
muayene edip tedavilerini sağlıyor, ge-
rekiyorsa ameliyatlarını yaparak sağ-
lıklarına kavuşturup bakıma alıyoruz. 
Şile’de yaz aylarında tatile gelen tatil-
cilerden bazıları, sezon sonunda geri 
dönerlerken evlerinde baktıkları kedi 
veya köpekleri sokağa bırakıyorlar. Bu 
yüzden yaz sonunda sokağa terkedil-
miş evcil hayvan sayısı oldukça artı-
yor. Bu durum karşısında çok üzülü-
yoruz. Tatilcilerden ricamız bakama-
yacakları hayvanları yanlarında tatile 
getirmesinler” diyerek şikayetini dile 
getirdi.

ÇOCUKLARIN BECERİSİ GÖZLERİ 
KAMAŞTIRDI

Haberciler, Kızılcaköy’de bulu-
nan 1. Sınıf Atık Getirme Merkezi’ni 
de gezmeyi de ihmal etmediler. Yet-
kililerden, tesislerine getirilen atık-
lardan, çocukların yapmış oldukları 
ürünler hakkında bilgi aldılar.

Çocukların el becerilerini geliştir-
mek amacıyla kurulan tesislerde altı 
eğitmen öğretmen görev yapıyor. İki 
yıldır faaliyet veren tesislerde, çocuk-
ların atık malzemelerden yaptıkları 
değişik ürünleri gören haberciler hay-
retlerini gizleyemediler. Çocukların 
atıklardan yapmış oldukları araç ge-
reçler arasında, değişik figürlerle süs-
lenmiş süs eşyaları dikkat çekti. Ço-
cukların yaptıkları çalışmalar, beceri-
lerini gözler önüne seriyordu.

HİZMETLER, SAYMAKLA BİTMİYOR
Atık tesislerinin marangoz bölü-

münde ise, durumu iyi olmayıp mobil-
yaları eskimiş vatandaşların da istek-
leri yerine getiriliyor. Ücretsiz olarak 
belediye personeli tarafından onarımı 

yapılan mobilyaların, yenilenmiş ola-
rak evlerine teslim edildiği belirtildi. 
Belediyenin bu hizmeti ilçe sakinleri 
tarafından takdirle karşılanıyor.

Şile Belediyesi Fitness merkezi ve 
Spor Akademisi’ni de gezen haberci-
ler hizmetlere tam not verdi. Aylık yüz 
lira karşılığında yediden yetmişe her 
yaşta vatandaşın buradaki hizmetler-
den faydalandıkları belirtildi. Otuz 
yedi hoca ve personelin hizmet verdi-
ği tesislerde değişik spor dallarında da 
eğitim verildiği öğrenildi. Tesislerde, 
Şile Kartı olanlara ve öğrencilere ayrı-
ca indirim yapılıyor.

Serkan Horuz/KENT YAŞAM

Geçtiğimiz yıllarda Malte-
pe Etkinlik Alanı’nda yapılan 
Kars-Ardahan-Iğdır Tanıtım 
Günleri, bu yılda yörenin önde 
gelen sivil toplum kuruluşları-
nın girişimi ve İstanbul Büyük-
şehir Belediyesi’nin katkılarıyla 
Yenikapı’ya taşındı.

Kars, Ardahan ve Iğdır’ın 
kültürel ve sosyal dokusunu 
yansıtan Memleket Buluşma-
sı, her yıl binlerce kişiyi bir ara-
ya getiriyor. Yenikapı Meyda-
nı, coşkulu kalabalığı ağırlar-
ken, yöresel lezzetlerin ve kül-
türel etkinliklerin sergilendiği 
bir festival alanına dönüştü.

KATILIMCILAR KENDİLERİNİ 
SERHAT İLLERİNDE HİSSETTİ

Etkinlikte, Kars, Ardahan ve 
Iğdır’ın yöresel lezzetlerini ta-
nıtan stantlar kuruldu. Peynir 
çeşitleri, kete, çörek gibi yöresel 
tatlar, ziyaretçilere sunulurken, 
yöresel el sanatları da sergilen-
di. Halı dokuma, bakır işleme-
ciliği gibi geleneksel el sanatla-
rı, ustalar tarafından ilgiyle ta-
kip edildi.

BİRLİK MESAJI VERİLDİ
Kars, Ardahan ve Iğdır’ın ye-

rel yöneticileri de etkinlikte yer 
alarak, vatandaşlarla bir araya 
geldi. Katılımcılara hitap eden 
yöneticiler, birlik ve beraberlik 
mesajları verirken, bu tür et-
kinliklerin önemine vurgu yap-
tılar.

OYMAK: -30’UN SOĞUĞUNU 
SICAK YAPMAK DEVLET 
BABANIN GÖREVİDİR

Kafkas Kars Federasyonu 
Başkanı Oruç Oymak, hükü-
mete seslendiği konuşmasında 
şunları söyledi;

“Bugün yine güzel bir İstan-
bul gününden yöremizi tüm 
dünyaya tanıtıyoruz. Başta İBB 
Başkanımız Ekrem İmamoğlu 

ve İBB çalışanlarıyla İBB yöne-
ticilerine, tüm dernek ve fede-
rasyonlarımıza, Kars’tan bura-
ya yöresel ürünlerimizi getiren 
esnafımıza, sesimizi tüm dün-
yaya duyuran basın emekçileri-
ne ve Onursal Başkanımız ağa-
beyimiz Özdemir Polat’a, teşek-
kür ediyorum.

“DOĞU EKSPRES’İNİN 
ARDAHAN’A UZANMASINI 
İSTİYORUZ”

Oymak, girişte maketini 
gördüğümüz Doğu Ekspres’inin 
Ardahan’a uzanmasını isti-
yoruz. İş, aş, istihdam, tu-
rizm kazandıracak bu talebimi-
zi yetkililerden istiyoruz. Ay-
rıca Ardahan’a bir havalima-
nı istiyoruz. Ardahan buna la-
yıktır, potansiyel var. Dünya-
nın her yerinden gelen turistle-

rin Ardahan’a doğrudan inme-
si gerekiyor. Kars, Ardahan ve 
Iğdır’a ekstra uçak seferleri is-
tiyoruz. Günde bir iki uçak bu 
üç ile yetmiyor. Bu üç ilde ya-
şam metropollerden daha zor. 
-30’un soğuğunu sıcağa dön-
dürmek devlet babanın görevi-
dir” dedi

ATABEY: SİYASETEN HAK 
ETTİĞİMİZİ ALAMIYORUZ

Dünya Iğdır Dernekler Fe-
derasyonu Başkanı İmdat Ata-
bey etkinlikte konuşarak, “Sı-
nırın yıllardır bekçiliğini yapan 
Kars-Ardahan-Iğdır siyasi are-
nada hiçbir zaman hakkını ala-
madı. 1 milyonu aşkın nüfu-
sumuzla siyaseten hak ettiği-
miz noktada değiliz. Öte yan-
dan yüzde 68’i Iğdır’da bulu-
nan Ağrı Dağı’ndan da yeterin-
ce faydalanamıyoruz. Kısa süre 

önce Iğdır’daydık ve dağın tu-
rizme açılması için valimiz-
den ve Jandarma Genel Komuta-
nımızdan önemli müjdeler al-
dık, sizlerle de paylaşmak isti-
yorum” dedi

İLGÜZ: KARS-ARDAHAN-IĞDIR’A 
POZİTİF AYRIMCILIK YAPILDI

KAI Dernekler Federasyo-
nu Başkanı Gürsel İlgüz söz ala-
rak, “İBB Başkanımız Sayın Ek-
rem İmamoğlu’na tüm dernek-
lere eşit mesafede davrandığı 
için sonsuz teşekkürlerimi su-
nuyorum. Kars-Ardahan-Iğdır’a 
da özel olarak bir pozitif ayrıca-
lık gösterildi” dedi.

KÜPELİ: BATIDAKİ 
YATIRIMLARI DOĞUDA DA 
İSTİYORUZ!

Kars-Ardahan-Iğdır Tanıtım 
Günleri’nde konuşan bir baş-

ka isim de Göle Dernekler Fe-
derasyonu Başkanı Eren Küpe-
li oldu. Batıdaki yatırımları do-
ğuda da istediklerini dile geti-
ren Küpeli şunları söyledi; “Kış-
ları -40’ları gören illerimizin sı-
caklığını metropollerde hisset-
tiren derneklerimiz, yazarları-
mız, sanatçılarımız, kadınları-
mız, çocuklarımız hepinize ve 

İBB Başkanımız Sayın Ekrem 
İmamoğlu’na çok teşekkür edi-
yorum. Buradaki tek amacımız 
birlik ve beraberliğimizi koru-
yup illerimizi tanıtmaktır.

DAĞ: ANADOLU’NUN İLK 
GAZİ MADALYASI KARS’A 
VERİLMİŞTİR

İBB Sivil Toplum Kuruluşları 
İşleri Müdürlüğü Koordinatörü 
Uğur Dağ da etkinlikte konuşa-
rak, “Bugün Kars-Ardahan-
Iğdır’ın kıymetli misafirlerini 
ağırlıyoruz. İBB Başkanımız Sa-
yın Ekrem İmamoğlu’nun se-
lamlarını size getirdim. Bugün 
KAI markasını yaratarak bir 
arada kalmayı başaran illerimi-
zi ağırlıyoruz. Bu etkinliğe ka-
tılımınız için çok teşekkür ede-
rim. 

ULAŞ: BİRLİK BERABERLİK 
ÇAĞRISI YAPTI

Iğdır Dernek Federasyonu 
başkanı Kemal Ulaş’ da yaptığı 
konuşmada birlik ve beraberlik-
ten söz ederek emeği geçenlere 
teşekkür etti. 

YÖRE SANATÇILARI 4 GÜN 
COŞTURDU

Düzenlenen tanıtım günle-
rinde sahne alan KAI yöresi sa-
natçıları ise 4 gün süren etkin-
likte vatandaşlara unutulmaz 
anlar yaşattılar.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İstanbul’un tarihi meydanlarından biri olan Yenikapı, bu kez Türkiye’nin farklı köşelerinden gelenlerle dolup taştı. Kars, Ar-
dahan ve Iğdır illerinden gelen vatandaşlar, geleneksel “Memleket Buluşması” etkinliği için Yenikapı’da bir araya geldi.

İstanbul Gazete ve Haberciler Federasyonu birçok farklı etkinliklerle boy göstermeye devam edi-
yor. Federasyonun bu defaki durağı İstanbul’un doğal güzelliklerini içinde barındıran Şile oldu.

Yenikapı’da binler, Kars-Ardahan-Iğdır 
Memleket Buluşması’nda bir araya geldi

Dünya Iğdır Dernekler
Federasyonu Başkanı
İmdat Atabey

İBB Sivil Toplum Kuruluşları 
İşleri Müdürlüğü
Koordinatörü Uğur Dağ

Göle Dernekler
Federasyonu Başkanı
Eren Küpeli

KAI Dernekler
Federasyonu
Başkanı Gürsel İlgüz

Kafkas Kars
Federasyonu Başkanı
Oruç Oymak

Rengarenk Şile, İstanbul gazetecilerinden tam not aldı
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Yaklaşan yerel seçimler, 
adayların programlarını hız-
landırdı. Fatih Belediye Başkan 
Adayı Mahir Polat da 31 Mart 
öncesi Fatih’in tüm sokakları-
nı, esnaflarını, muhtarlarını ve 
derneklerini ziyaret etmeye de-
vam ediyor. 

Polat, bugün İstanbul Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Ek-
rem İmamoğlu’yla birlikte Fa-
tih Özel Sahakyan Nunyan Er-
meni Okulu’nu ziyaret etti. Di-
lek İmamoğlu’nun da eşlik et-
tiği ziyarette okul yöneticileriy-
le yapılan görüşmenin ardın-
dan çocuklarla bir araya gelin-
di. Polat ve İmamoğlu, sınıfla-
rını ziyaret ettikleri çocuklar ta-
rafından büyük bir neşeyle kar-
şılandı.

Mahalle ve esnaf ziyaretle-
rinin bugünkü adresi ise Derviş 
Ali Mahallesi’ydi. Fatih’in en 
eski ve yerleşik mahallelerin-
den biri olan Derviş Ali’de es-
nafın ilgisiyle karşılaşan Polat, 
Fatih’in süregiden sorunlarını 
esnaftan dinledi. Çeşitli çözüm 
önerileri ve projelerini de esnaf-
larla paylaştı.

NİŞANCA ESNAFINDAN YOĞUN 
İLGİ

Polat’ın Fatih’te ‘Sıkılmadık 
el bırakmayacağız’ hedefiyle se-
çim çalışmalarının bir diğer du-
rağı da Nişanca Mahallesi’nde 
bulunan Katip Kasım Cami ve 
Molla Taşı Cami Sokağı esna-
fı oldu. Gezi sırasında esnaf-
lar başta olmak üzere, Fatih’li 
genç, yaşlı, çocuk ve anneleri-
nin sıcak sohbetleri ile destek 
verdiği Polat, Fatihli yurttaşlar-

dan seçimlerde destek istedi. 

FATİHLİ ÇOCUKLARIN ‘MAHİR 
BAŞKANI’

Fatih Nişanca’da esnafın so-
runlarını da dinleyen Polat, 
‘İstanbul’un kalbi Fatih’te es-
nafımızın iş hayatını canlandı-
racak projelerimiz hazır. Esna-
fımızı her şeyden önce sağlık-
lı bir çevreye kavuşturarak, ya-
şam kalitesinin yükselmesi için 
elimizden gelen her şeyi yapa-
cağız’ dedi. Çocukların ‘Mahir 
başkan’ diye seslendiği Polat, 
onların sorunlarını ve kendisin-
den isteklerini dinledi. Başkan 
olarak seçilirse, Fatihli çocukla-
rın kendilerini güvende ve mut-
lu hissedeceği projeleri hayata 
geçireceğini belirtti.

FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

CHP Fatih Belediye Başkan Adayı Mahir 
Polat, seçim çalışmaları kapsamında 
gerçekleştirdiği ziyaretlerde ilgiyle karşılandı.

Beylikdüzü Belediyesi tarafın-
dan ilçede en fazla bitkisel atık yağ 
toplayarak en iyi uygulama örne-
ği gösteren 50 firmanın yönetici-
sine, teşekkür belgesi verildi. Bey-
likdüzü Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezi’nde(BAKSM) gerçekleşen 
programda konuşan Beylikdüzü Be-
lediye Başkan Yardımcısı Nuri As-
lan, geri dönüşümün önemine vur-
gu yaparak “Doğayı, Beylikdüzü’nü 
ve çevresini korumak hepimizin gö-
revi. Bu kapsamda ilçemizde yer 
alan ve mevzuata uygun hareket 
eden tüm gereklilikleri harfiyen ye-
rine getiren firmalarımıza teşekkür 
ediyorum” şeklinde konuştu.

Beylikdüzü Belediyesi tarafın-
dan çevre sağlığı çalışmaları sonu-
cunda en fazla bitkisel atık yağ top-
layan kuruluşların temsilcileri-
ne teşekkür belgesi takdim edildi. 
Beylikdüzü Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezi Trakya Salonu’nda düzen-
lenen programda bitkisel atık yağ-
lar konusunda bilgilendirme sunu-
mu yapıldı. Program sonunda Bey-
likdüzü Belediyesi Çevre Koruma ve 
Kontrol Müdürlüğü tarafından yü-
rütülen Bitkisel Atık Yağ Toplama 
Kampanyasında ilçede yer alan atık 
yağ üretici firmalardan düzenli ola-
rak atık yağını lisanlı geri dönüşüm 
firmalarına veren ve en iyi uygula-
ma örneği gösteren 50 bitkisel atık 
yağ üretici firma yetkilisine teşek-
kür belgesi verildi.  

“HEPİMİZİN GÖREVİ”
Beylikdüzü Belediye Başkan Yar-

dımcısı Nuri Aslan, programda 
yaptığı konuşmasında insanlar ta-

rafından çevreye verilen tahriba-
tın her geçen gün arttığını belirte-
rek, “Yaşanan tahribatın sonuçla-
rı hepimizi etkilemektedir. Çevre-
nin korunması, yaşayan herkesin, 
her kurum ve kuruluşun sorumlu-
luğundadır. Bilinçsiz atıklar can-
lı yaşamı olumsuz etkiliyor ve ik-
lim krizini yaşıyoruz. Mutlaka ge-
lecek nesillere düşünmek zorunda-
yız. Bugün burada aramızda olan 
ve çevre konusundaki belirlendiği-
miz kriterlerimizden biri olan atık-
ların geri kazanılması yani bitkisel 
atık yağları, lavaboya dökmek veya 
kanunlar dışında değerlendirmek 

yerine, atık vasfını kazanmış yağ-
ların hijyenik ortamda depolanma-
sı ve Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı tarafından yet-
kilendirilmiş lisans firmalar aracı-
lığıyla toplanarak entegre sistem-
lere gönderilmesi önemlidir. Doğa-
yı, Beylikdüzü’nü ve çevresini koru-
mak hepimizin görevi. Bu kapsam-
da ilçemizde yer alan ve mevzuata 
uygun hareket eden tüm gereklilik-
leri harfiyen yerine getiren firmala-
rımıza teşekkür ediyorum” ifadele-
rini kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Cüceloğlu’nun
ismi Beşiktaş’ta yaşayacak
Beşiktaş Belediyesi, üç yıl önce hayatını kaybeden yazar Prof. Dr. Do-
ğan Cüceloğlu’nun anısını yaşatmak için Akat Mahallesi’nde bulunan 
çocuk parkına Doğan Cüceloğlu’nun adını verdi.

Beşiktaş Belediyesi, üç yıl önce vefat 
eden, düşünür, psikolog, yazar Prof. Dr. 
Doğan Cüceloğlu’nun adını uzun süre 
yaşadığı Akat Mahallesi’ndeki çocuk 
parkına verdi. Parkta, Cüceloğlu’nun 
hatırası adına özgeçmişinin olduğu özel 
bir pano, çocuklara olan sevgisini anla-
dığımız sözleri ve görselleri yer aldı.

AKPOLAT: DEĞERLERİ YAŞATMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ

Törende konuşma yapan Beşiktaş Be-
lediye Başkanı Rıza Akpolat, Beşiktaş’ın 
değerlerini yaşatmaya devam edecekle-
rini belirterek sözlerini şu şekilde sür-
dürdü: ‘’Kendisi, düşünür, psikolog, ya-
zar aslında birçok kimliği var. Türk hal-
kının gönlünde taht kurmuş Doğan Cü-
celoğlu adını burada yaşatmak, bura-
ya gelen her çocuğun onun fotoğrafları-

nı görmesi, onun sözlerini okuması bi-
zim için büyük bir mutluluk onlar için 
de çok büyük bir şans olacak. Kendisi-
ne sorsaydık, o da herhalde bütün gün 
çocukların oynadığı, gülümsediği, za-
manını geçirdiği bir yerde adım yaşasın 
derdi. Beşiktaş’ın değerlerini elimizden 
geldiğince Beşiktaş’ta yaşatmaya, yaşa-
maya ve geleceğe taşımaya gayret edi-
yoruz.’’

Prof. Dr. Doğan Cüceloğlu’nun ar-
dından eşi Yıldız Cüceloğlu ise törende 
yaptığı konuşmada duygularını şu söz-
lerle dile getirdi:

“Hep birlikte çocuk parkıyla sevgili 
eşimin güzel sözlerini ve fotoğraflarını 
çocuklarla ve anne, babalarla buluştur-
muş olduk. Bu şekilde anmış olmak çok 
güzel sağ olun, var olun.”

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beylikdüzü’nün geleceğini düşünen
üreticilere teşekkür belgesi

MAHiR POLAT seçim
çalışmalarını hızlandırdı
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Birlikte daha
güçlüyüz!

Gökhan Aygün
CHP Küçükçekmece Belediye

Meclis Üyesi Adayı

gokhanaygun3422

gokhan.aygun.395

gkhnaygn3422

Cumhuriyet Halk Partisi 
Çatalca Belediye Başkan Ada-
yı Erhan Güzel, Çatalca’da se-
çim çalışmalarını sürdürüyor. 
Güzel’in bugünkü durakları Ça-
talca Sanayici ve İş Adamları 
Derneği, Kalfaköy, Başak, Belg-
rat,  Karamandere ve Gümüş-

pınar olurken, Güzel ilk dura-
ğı olan  Çatalca Sanayici ve İş 
Adamları Derneği’nde açıkla-
malarda bulundu.

“İŞ İNSANLARIMIZLA ORTAK 
AKLI OLUŞTURACAĞIZ”

“Maalesef Çatalca’mızın so-
runlarının başında istihdam 
yetersizliği geliyor. Gençleri-
miz başta olmak üzere hemşeh-
rilerimiz sanayi ve iş sektörün-
de çok önemli bir ilçede yaşa-
masına rağmen işsizlik soru-
nu yaşıyor. Göreve geldiğimizde 
‘Çatalca’ya Hizmette Tam Yol 
İleri’ diyerek, sanayici ve iş in-
sanlarımızla beraber ortak akıl 

oluşturacağız. Gerçekçi ve kap-
sayıcı iş birlikleriyle istihdam 
sorununu çözeceğiz. Hem iş in-
sanlarımız hem hemşehrileri-
miz ilçemizdeki potansiyelden 
en iyi şekilde faydalanacak. De-
ğer katan şirketlerimizle ilçe-
mizi marka ilçelerden biri yapa-
cağız.” dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

CHP’nin İstanbul’da birin-
ci hedefleri arasında bulunan 
Başakşehir’de 4. Sıradan CHP 
Meclis Üyesi Adayı olarak gös-
terilen Zekeriya Tuncay, ikinci 
meclis üyeliği dönemi için ha-
zır.

2019’da az bir farkla kaza-
nılamayan Başakşehir Beledi-
yesi, 31 Mart 2024 yerel seçim-
lerinde CHP’nin İstanbul’daki 
önemli hedeflerinden biri. Me-
sut Öksüz’ün CHP’nin Başakşe-
hir Belediye Başkan Adayı ola-
rak açıklanmasının ardından 
Meclis üyeliği listeleri de bel-
li oldu.

CHP Başakşehir Belediye 
Meclis Üyesi listesinde 4. Sı-
radan giren iş insanı Zekeriya 
Tuncay, ikinci dönemi için ha-
zırlanıyor. Başakşehir için id-
diaları ortaya koyan Tuncay, bu 
kez Başakşehir’i kazanacakla-
rını ve uzun yıllardır ilçede hü-
küm süren AK Parti iktidarına 

son vereceklerini dile getirdi.

“1 NİSAN’DA BAŞAKŞEHİR 
BİZİM”

Başakşehir’in bu kez CHP 
yönetimine geçeceğine inandı-

ğını söyleyen CHP Başakşehir 
Belediye Meclis Üyesi Zekeri-
ya Tuncay, “Biz 38 bin oy farkla 
kaybettik. Sonrasında İBB Baş-
kanımız Ekrem İmamoğlu’nun 
ikinci kez seçilmesinde fark 8 
bine düştü. Biz oy farkını şu 
an 8 bin olarak görüyoruz. Es-
kiden AK Parti güçlüydü ilçede 
ama artık öyle bir şey yok. Ora-
ya havalimanı yapıldı ilçe sa-
kinlerinin profili biraz değiş-
ti. 8 bin oy farkının da kapana-
cağını düşünüyoruz. Mesut Ök-
süz başkanımız iyi bir mühen-
dis ve siyasetçidir. Kazanacağı-
nı düşünüyorum. Sokakta çok 
iyi tepkiler var. İnsanlar mev-
cut düzenden bıkmış durumda. 
Değişimin şart olduğunu söylü-
yorlar. 1 Nisan’da Başakşehir’i 
Cumhuriyet Halk Partisi’ne ka-
zandıracağız. 1 Nisan şakası 
değil bu gerçekten Başakşehir’i 
alacağız” ifadelerini kullandı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Erhan Güzel: Ortak akılla 
Çatalca’da istihdam
sorununu çözeceğiz

CHP Çatalca Belediye Başkan Adayı Erhan Güzel, seçim gezilerine devam edi-
yor. Güzel’in ilk durağı  Çatalca Sanayici ve İş Adamları Derneği olurken, gün 
içinde Kalfaköy, Başak, Belgrat,  Karamandere ve Gümüşpınar’ı ziyaret etti.

Zekeriya Tuncay
ikinci Meclis Üyeliği 

dönemi için hazır
Başakşehir Belediyesi CHP Meclis Üyesi Adayı Zeke-

riya Tuncay, ikinci dönemi için kolları sıvadı.
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Küçükçekmece 
Belediyesi’nde, yönetim ve 
Devrimci İşçi Sendikaları 
Konfederasyonu’na (DİSK) bağ-
lı Genel İş Sendikası arasında 
2024 yılında geçerli olacak top-
lu iş sözleşmesi rekor bir zam 
oranıyla imzalandı. Böylece Kü-
çükçekmece Belediyesi yeni top-
lu iş sözleşmesine göre maaşlar-
da yüzde 76 gibi büyük bir ar-
tış yaptı.

Küçükçekmece Belediye-
si başkanlık binasının yanın-
da bulunan resmi tören alanın-
da yapılan toplu iş sözleşmesi 
törenine Küçükçekmece Beledi-
ye Başkanı Kemal Çebi, Genel İş 
Sendikası Genel Başkanı Remzi 
Çalışkan, DİSK İstanbul 2 NO’lu 
Şube Başkanı Adil Çiftçi, sen-
dika temsilcileri, belediye çalı-
şanları ve aileleri katıldı.

Düğün havasında imzala-
nan toplu iş sözleşmesinin tö-
reninde oyunlar oynandı, da-
vul zurna eşliğinde halaylar çe-
kildi.

ÇALIŞKAN: BELEDİYE 
BAŞKANIMIZA ÇOK TEŞEKKÜR 
EDİYORUZ

Genel İş Sendikası Genel 
Başkanı Remzi Çalışkan katı-
lanları selamlayarak, “Bir top-
lu iş sözleşmesi için buradayız. 

Emeği geçen herkese teşekkür 
ediyoruz. Şubemize, şube yöne-
ticilerimize, temsilcilerimize, 
KİTAŞ Yönetim Kurulu Başka-
nına, emeği geçen herkese ama 
en çok Küçükçekmece Belediye 
Başkanına çok teşekkür ediyo-
ruz.” dedi.

ÇEBİ: ÖRGÜTLÜ TOPLUM 
GELİŞİRSE, ÜLKE GELİŞİR

Küçükçekmece Belediye Baş-
kanı Kemal Çebi ise şöyle konuş-
tu: “Siyasi kaygımız olmadan, 
dünya görüşümüz, bu topluma 
bakışımız ve örgütlü toplumdan 
yana oluşumuz bize bu adımla-

rı atmaya itiyor. Eğer bir toplum 
örgütlü değilse ve o orayı örgüt-
lü toplumdan korkan insanlar 
yönetiyorsa orada işçi, emek-
çi hakkını alamaz. Bunlar oldu-
ğunda ülke de gelişmez, demok-
rasi de gelişmez. Biz sivil top-
lum kuruluşlarının gelişmesini 
istiyoruz çünkü demokrasinin 
gelişmesini istiyoruz. Ülkenin 
temel direği emekçilerdir. Çalı-
şanlarımızın daha iyi şartlarda 
yaşamasını ve çalışmasını isti-
yoruz. Çalışanlarımızın bunu ai-
lelerine de yansıtması önemli. 
İnanın bunu da takip ediyoruz. 
Bir insan ailesiyle ne kadar mut-
luysa işine de bunu yansıtır. Bu 
sadece maaşlarla ilgili değil.

“KEŞKE 76 DEĞİL 106 OLSAYDI”
KİTAŞ Başkanımız, Hesap İş-

leri Müdürlüğümüz sürekli gel-
diler ve beni ikna etmeye çalıştı-
lar. Onlara teşekkür ediyorum. 
Masada oturuyoruz, ben 74.44’te 
direniyorum. Olmaz, ödeyeme-
yiz diyorum. Yanımda KİTAŞ 
Müdürümüz Dinçer Bey oturu-
yor. Önüme bir not atıp yüzde 
75’e çıkar dedi. Ben onlara gü-
veniyorum. En son yine Dinçer 
beyden bir not daha geldi. Yüz-
de 76 dedim ve kalktım. Bakıyo-
rum içeriği halletmişler. Keşke 
76 değil 106 olsaydı. Helali hoş 
olsun. Biz bu ülkenin şartlarının 
farkında olan ve herkesin rahat-
ça, eşitçe yaşaması için mücade-
le eden insanlarız. En az 50 yıldır 
bu mücadeleyi veriyorum. Birço-
ğunuz hayatta değilken ben fab-
rika önlerinde işçi direnişlerine 

katıldım. O zaman halen biber 
gazı yoktu, jop yiyorduk. 

“İSRAFI ÖNLEDİK, KAYNAKLARI 
HALKIMIZA VERDİK”

Bunu nasıl yapıyoruz? İsra-
fı önleyerek, bereketli bütçeler-
le yapıyoruz. Kötü elleri bütçe-
lerden uzak tutarak yapıyoruz. 
Tüm paydaşlarımızla istişare 
ederek bu kararları alıyoruz. Va-
tandaşlarımızdan topladığımız 
vergilerle yüzlerde biraz daha te-
bessüm ettirmek bizim görevi-
miz. Çünkü her zaman dediği-
miz gibi zenginden alıp dar ge-
lirliye veriyoruz. Bunu nasıl ya-
pıyoruz? Zenginden vergiyi alı-
yoruz, dar gelirliye sosyal yar-
dım olarak geri döndürüyoruz. 

İşte barış, işte mutluluk, ar-
kadaşlarınızı sevmekten geçer. 
Sabahları geldiğinizde mutlaka 
günaydın deyin, birinin morali 
bozuksa halini hatırını sorun. 
Bunlar çok önemli şeyler;  iş ve-
rimini yükseltir.

Umuyorum ki sizlerle çok 
fazla uzatmadan bir beş yıl daha 
çalışma mutluluğunu yaşarım. 
Bunun için yeniden adayım. 
Sizlerle birlikte çalışmak istiyo-
rum. Gereğini yaparsınız.”

ENFLASYON OCAK’TA 6,7 
YILLIK 64,86

Gelir garantisi olan kamu 
çalışanları nispeten güvence al-
tında hissetse de enflasyon ve 
hayat pahalılığı kamu çalışan-
larını da vurdu. Markete, ben-
zine, ilaca, giyime, faturalara, 

çocukların eğitimine ve aklını-
za ne gelirse zam yağmuru de-
vam ediyor. Alım gücümüzde 
de fazlasıyla bir azalış hissedi-
yoruz. Maaş ay sonunu görmü-
yor. . Sürekli bir ödeme, sürek-
li bir borç, sürekli bir bataklık. 
Türkiye İstatistik Kurumu’na 
( TUİK ) göre geride bıraktığı-
mız ocak ayında enflasyon aylık 
bazda yüzde 6,7 artarken, yıl-
lık bazda ise yüzde 64,86 olarak 
açıklandı.

ENFLASYONDAN YÜZDE 11,14 
DAHA FAZLA ZAM

TUİK’in yüzde 64,86 ora-
nındaki resmi verilerini doğ-
ru kabul ettiğimiz takdirde Kü-
çükçekmece Belediyesi’nin Ge-
nel İş Sendikası ile imzaladı-
ğı toplu iş sözleşmesindeki yüz-
de 76’lık maaş zammı enflasyo-
na darbe vurmuş durumda. Hü-
kümet kamu işçilerine, toplu 
iş sözleşmelerinde enflasyonun 
yarısı kadar yüzde 32,57 ora-
nında zammı uygun görmüş-
tü. Küçükçekmece Belediyesi 
hükümetin tavsiye ettiği oran-
dan yüzde 43,43 daha fazla zam 
verdi. İşçisine cömert davranan 
Küçükçekmece Belediyesi enf-
lasyonla yarışını yüzde 11,14 
oranında farkla geride bıraka-
rak, enflasyona darbe vurdu. 
Küçükçekmece Belediyesi yöne-
timi kaynaklarını emekçilerine 
harcamayı tercih eden bir poli-
tikayla emeğin enflasyonu yen-
mesine katkı sundu. 
SÜMEYRA DUĞAN / KENT YAŞAM

Bugüne kadar 50 binden faz-
la konutun kentsel dönüşüm kap-
samında yıkılarak yenilendiği 
Büyükçekmece’de 33 bağımsız bö-
lümden oluşan 4 binanın yıkımı-
na belediye – vatandaş işbirliğiy-
le başlandı.

Büyükçekmece Belediye Baş-
kanı Dr. Hasan Akgün ve Rume-
li Üniversitesi Öğretim Görevlisi 
Başkan Danışmanı Prof. Dr. İlhan 
Osmanşahin’in katılımıyla ger-
çekleşen yıkımlarda aynı zaman-
da da bölgede kentsel dönüşüm 
kapsamında devam eden inşaat-
lar denetlendi.  

“Sadece önümüzü kapatan 
İstanbul Büyükşehir Belediye 
Meclisi’dir”

Büyükçekmece Belediye Baş-
kanı Dr. Hasan Akgün, kentsel 
dönüşüm çalışmalarının hız kes-
meden sürdürüldüğünü belirte-
rek şu açıklamayı yaptı: “Ada ba-
zında kentsel dönüşüme devam 
ediyoruz Büyükçekmece’de. Bu-
gün 4 blok yıkıyoruz ve aynı za-
manda inşaatları kontrol ediyo-
ruz. Vatandaşımızın canını kur-
tarmak en önemli işimiz olduğu-
na göre Büyükçekmece’deki eski 
binaların tamamını yıkıp yenisi-
ni yapıncaya kadar uyumayaca-
ğız. Büyükçekmece’de güzel bir 
sistem işliyor. Diyoruz ki vatan-
daşlara; yan komşuna bak baka-
lım onlar kentsel dönüşümü ta-
mamladılar. Onların evlerine gi-
din, müteahhitlerinin kim ol-
duklarını öğrenin. Memnunlar 
mı değiller mi? Müteahhitlerin-
den memnularsa aynı müteah-
hitle devam edin. Eksikler, yanlış-

lar, fazlalıklar neyse onları öğre-
nin. Yani müteahhit vatandaş iş-
birliğini önce komşundan başlat. 
Onların tecrübesinden istifade 
edin. 51 bin konutu yeniledik şu 
ana kadar. 160 binden fazla insa-
nımızın canını kurtardık. 2029’a 
kadar Büyükçekmece’de kentsel 
dönüşümü tamamlayacağız. Sa-
dece önümüzü kapatan İstanbul 
Büyükşehir Belediye Meclisi’dir. 
Kumburgaz sahili, Tepecik, Tür-
koba ve Çayırlar’nın imar planla-
rını İBB Meclisi çıkartmadığı için 
bu vatandaşların kentsel dönüşü-
müne giremedik.” 

Başkan Akgün, tüm beledi-
yelere örnek olacak bir proje olan 
Büyükçekmece Belediyesi Beton 
ve Zemin Laboratuvarı’nı kurduk-
larını da söyledi. Belediye kuru-
lan laboratuvar sayesinde zemin 
ve beton etütlerini çok daha sağ-
lıklı ve güçlü biçimde yapacak.  

“Herkes elinden gelen gayreti 
gösteriyor”

Deprem bilimci Rumeli Üni-
versitesi Öğretim Görevlisi ve 
Başkan Danışmanı Deprem Bi-
limci Prof. Dr. İlhan Osmanşa-
hin, Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün’ün da-
nışmanlığını yaptığını belirte-
rek; “Tabi kendi konumda dep-
remde ve kentsel dönüşümle il-
gili destek vermeye çalışıyorum. 
Bugün baktığımızda İstanbul 
da kentsel dönüşümün öncülü-
ğünü yapan ilçe olarak yürüdü-
ğümüzü söyleyebiliriz. Bu bölge 
için tabi ki bizim bu merkezi kı-
sımda Büyükçekmece’nin mer-
kez mahallelerinde kentsel dö-
nüşüm çalışmaları aşağı yukarı 
yüzde 70’i aşmış durumda, 50 bi-
nin üzerinde 60 bine yakın hat-
ta konut yenilendi. Tabi bu yeni-
leme sadece binaların sağlamlaş-
tırılması açısından değil kentin 
vizyonu açısından da altyapı açı-
sından da iyi yürütülmeye çalı-
şılıyor. Yakın bir zamanda kont-
rollerinde daha güçlü bir şekilde 
hayata geçirilmesi adına labora-

tuvar da devreye girecek beton ve 
zemin laboratuvarı, sıkı kontrol 
tabi ki ilgili çalışanların da ku-
rallar dışına çıkmaması açısın-
dan çok önemli, böyle bir kont-
rolün sıkı bir kontrolün yapılı-
yor olduğunu bilmek tabi insan-
ların düzgün bir şekilde çalış-
malarına devam etmesinde çok 
önemli. Biz şu aşamada bilgilen-
dirmeye de çok önem veriyoruz. 
Mahallelerimiz de ayrı ayrı top-
lantılar düzenleyip bilgi aktara-
cağız. Depreme dirençli bir kent 
yaratmak için herkes, ilgili her-
kes elinden gelen gayreti göste-
riyor bundan halkımız emin ol-
sun” şeklinde konuştu.

Beklenen İstanbul depremi öncesi kentsel dönüşüm çalışmalarını hız kesmeden sürdüren Büyükçekmece Be-
lediyesi, deprem riski taşıyan yapıları kentsel dönüşüm projesi kapsamında yıkmaya devam ediyor.

Başkan Akgün: 160 binden fazla
insanımızın canını kurtardık

Küçükçekmece’de dev zam!
EMEK, ENFLASYONU YENDi…

Küçükçekmece Belediyesi, toplu iş sözleşmesini rekor artışla imzaladı. Düğün
havasında geçen sözleşmede maaş zam oranı enfl asyonu yüzde 11,14 geride 
bıraktı. Enfl asyon yüzde 64,86 iken işçiye yapılan zam oranı yüzde 76 oldu.

Genel İş Sendikası Genel 
Başkanı Remzi Çalışkan

Küçükçekmece Belediye
Başkanı Kemal Çebi
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CHP Sarıyer Belediye Baş-
kan Adayı Mustafa Oktay Aksu, 
CHP Kadın Örgütü ile Çamlık 
Kafe’de düzenlenen kahvaltılı 
toplantıda buluştu. CHP Kadın 
Kolları Başkanı Sunay Sevinç’in 
organize ettiği CHP İlçe Başkanı 
Mehmet Kubat, partili kadın-
lar ve çok sayıda Sarıyerli kadın-
ların katıldığı toplantıda Aksu, 
Sarıyer’deki tüm kadınları se-
çim çalışmalarına destek ver-
meye davet etti. 

AKSU: KADIN ÖRGÜTÜMÜZE 
MİNETTARIZ

Üç dönemlik yönetimi ka-
dın örgütlerinin çalışmaları-
na da borçlu olduğunu söyleyen 
Aksu, “Cumhuriyet Halk Partisi 
olarak Sarıyer’de üç dönem be-
lediyeyi yönetiyorsak bunu en 
çok kadın örgütümüzün yürüt-
tüğü emek yoğunluklu çalışma-
larına borçluyuz. Kadın örgütü-
müzün cefakar, vefakar, özverili 
üyeleri hepinizi yakından tanı-
yorum. Bir taraftan evinize, ça-
lışma hayatına yönelik sorum-
luluklarınızı yerine getirmeye 
çalışırken, diğer yandan çocuk-
larımıza, gençlerimize daya iyi 
bir gelecek yaratılması için si-
yasette görev alarak gece gün-
düz demeden bizlerle yol alıyor-
sunuz. Sizlere bu konuda min-
nettarız.” dedi.

“GÜVENLİ BİR GELECEĞİ HEP 
BERABER İNŞA EDECEĞİZ”

Ekonomik sıkıntılar, eğitim 
alanında yaşanan sıkıntılar, 
sağlık alanında yaşanan sıkın-
tılar, kültürel ve sosyal alanda 
yaşanan sıkıntıları en çok sizler 
hissediyorsunuz. Anne olarak, 
öğretmen olarak, sanatçı ola-
rak, çalışan olarak hayatın te-
mel direğisiniz.  En çok istedi-
ğiniz şeyin hayatınızı adadığı-

nız toplumunuzun ve ailenizin, 
çocuklarınızın çağdaş, hak te-
melli ve güvenli bir geleceğinin 
olmasıdır. Bende bu duygu ve 
düşüncelerinizi yürekten his-
settiğim için sizlerden aldığım 
destekle ‘Sarıyer’de yeni bir baş-
langıç’ diyerek yola çıktım. 

Aksu şöyle konuştu;

“HAYATINIZI 
KOLAYLAŞTIRACAK 
PROJELERİMİZ HAZIR”

Kadınlarımızın, gençlerimi-
zin, çocuklarımızın hayattan 
beklentilerinin ve umutlarının 

bilinciyle üzerimize düşen tüm 
sorumlulukları kusursuz bir şe-
kilde yerine getireceğimden 
şüphesin olmasın. Özellikle Sa-
rıyerli kadınlara yönelik çok 
önemli projelerimizi hazırla-
dık. Kısa bir süre sonra Sarıyer-
lilerle paylaşacağımız projeleri-
miz hazır. Kadın emeğinin de-
ğerlendirilmesi, kadınların ha-
yata daha üretken katılabilme-
si için çalışmalarımızı aralıksız 
sürdüreceğiz. Özellikle kendine 
zaman ayıramayan, evde çocuk 
baktığı için aile ekonomisine 
katkıda bulunamayan kadınlar 
için var olan kreşlerimize yeni 
kreşler ekleyerek annelerimizi 
destekleyeceğiz. Ekonomik ko-
şullar nedeniyle çocuğunun ih-
tiyaç duyduğu eğitimi alamadı-
ğını düşünen annelerimizin ye-
rine düşünecek, belediye olarak 
her türlü imkan ve olanağı ya-
ratacağız. Annelerimiz çocukla-
rının geleceği ile ilgili kaygılan-

mayacaklar. 

“GÖZLERİNİZDE ZAFERİ VE 
İNANCI GÖRÜYORUM”

Tüm bunları yapabilmemiz 
için öncelikle Sarıyer’imizde 
partimize en yüksek oyu almak 
için çalışmalıyız. Birlik, bera-
berlik ve dayanışmanızla parti 
bayrağımızı bir kez daha Sarıye-
rimizde en yükseklerde dalga-
landıracağımıza yürekten ina-
nıyorum.  Hepinize verdiğiniz 

destekten dolayı yürekten te-
şekkür ediyorum. Bizi bekleyen 
kırk günlük yoğun bir çalışma 
sürecine giriyoruz, sizlerden is-
teğim zafere olan inancınız-
la, çocuklarımız için, yok sayı-
lan kadınlarımız için, aydınlık 
bir gelecek için benimle bera-
ber yol yürümenizdir.Ben gözle-
rinizde zaferi ve inancı görüyor, 
Sarıyer’de yeni bir başlangıç 
için tam yol ileri diyorum.

“BAŞKANIMIZI ASLA YALNIZ 
BIRAKMAYACAĞIZ”

Toplantıda bir konuşma ya-
pan CHP Sarıyer Kadın Kolları 
Başkanı Sunay Sevinç ise şun-
ları söyledi; Sarıyerimizde yeni 
bir başlangıç için çıktığımız 
yolda, daha üretken bir belediye 
yönetimi için el ele vererek be-
lediye başkan adayımızın çağ-
daş, temel insan haklarına say-
gılı, sosyal-kültürel faaliyetle-
ri daha da geniş, iş olanakları 
daha fazla bir ilçeyi inşaa ede-
ceğine yürekten inanıyoruz. 
Oktay başkanımızı çıktığı yol-
da asla yalnız bırakmayacağız. 
Cumhuriyet Halk Partisi Ka-
dın Örgütü olarak, girilmedik 
ev, çalınmadık kapı bırakma-
yarak, partimizin bayrağını bir 
kez daha Sarıyer’de dalgalandı-
racağız. Bundan hiç kimsenin 
kuşkusu olmasın.. Çünkü bili-
yoruz ki kadın dayanışmasının 
önünde hiçbir güç duramaz. 
Ekonomik sıkıntıların kıskacın-
da ailesini ayakta tutmaya çalı-
şan kadınlarımızın sorunlarına 
çözüm üretecek projeleri hazır 
olan belediye başkan adayımız 
Sayın Mustafa Oktay Aksu’yu 
sizlerin de yalnız bırakmayaca-
ğına inanıyor, hepinize toplan-
tımıza katıldığınız için teşek-
kür ediyorum.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Kadınların gücüyle 
Sarıyer’de zafere!

SAHA

CHP Sarıyer Belediye 
Başkan Adayı Mustafa 
Oktay Aksu CHP Sarıyer 
İlçe Kadın Kolları 
Başkanlığı’nın organize 
ettiği ‘Kadın Örgütü ile 
Buluşma’ toplantısında 
çocuklarını aydınlık 
geleceği için mücadele 
eden tüm kadınları seçim 
çalışmalarına davet etti.

Kartal Belediye Başkanı 
Gökhan Yüksel’in seçim bil-
dirgesinde yer alan ve her biri 
Kartallılar’ın öncelikli ihtiyaç-
ları düşünülerek hayata geçiri-
len projeler, ‘Kartal İçin Daha 
Yapacak Çok Şey Var’ ilkesi ile 
vatandaşların hizmetine sunu-
luyor.

Kartal’ın kültürel ve sos-
yal yaşamına katkı sunması 
amacıyla projelendirilen Yalı-
Yunus-Topselvi Kültür Merkezi 
bünyesinde yer alan tiyatro sa-
lonu, dershane, sanat akademi-
si, kadın emeği gelişim ve üre-
tim kursları, kütüphane, taziye 
evi ve gezegen kafe fonksiyonla-
rıyla da öne çıkıyor.

KARTAL’IN EN BÜYÜK 
KÜTÜPHANESİ

Yalı-Yunus-Topselvi Kültür 
Merkezi; içinde yer alan 200 ki-
şilik tiyatro salonuyla; konser, 
tiyatro, konferans, eğitim se-
minerleri ve daha birçok kültü-
rel hizmetler için oluşturulur-
ken, yine ders çalışma alanları-
nın da olduğu Kartal’ın en bü-
yük kütüphanesini bünyesinde 
barındırması açısından da dik-
kat çekiyor.

İKİNCİ DESTEK EĞİTİM KURSU 
DA HAYATA GEÇİRİLİYOR

Öte yandan bölgede ika-
met eden gençlerin eğitim ala-
nındaki başarı oranını artır-
mak amacıyla Başkan Gökhan 
Yüksel’in KARTAL AKADEMİ’yi 
kurup bünyesinde hizmete aç-
tığı Mustafa Necati Destek Eği-
tim Kursu gibi Akademinin 
ikinci destek eğitim kursu da 
gençlerin en önemli beklentile-
rinden bir tanesini karşılamak 
amacıyla Yalı-Yunus-Topselvi 
Kültür Merkezi bünyesinde ha-
yat buluyor. 

YENİ TAZİYE EVİ
Yalı-Yunus-Topselvi Kültür 

Merkezi’nde bağımsız bir gi-

riş kapısı bulunan taziye evi de 
hizmete açılacak alanlardan bir 
tanesi… Yakını vefat eden ki-
şilerin taziyelerini kabul ede-
bilecekleri bir sosyal alan oluş-
turmak için devreye giren Kar-
tal Belediyesi tarafından hayata 
geçirilen taziye evi, yine 3 ma-
halleye hizmet verecek.

Yalı-Yunus-Topselvi Kültür 
Merkezi tüm bu fonksiyonların 
yanı sıra içinde yer alan; vezne-
ler, fuaye alanları, kadınlar için 
mesleki ve gelişim atölyeleri, 
çocuklar için sanat atölyeleriyle 
de yine her yaştan Kartallı dü-
şünülerek tasarlandı. 

‘GEZEGEN KAFE’ ZİNCİRİNİN 
YEPYENİ ADRESİ

Yine sosyal tesisi bulunma-
yan Kartal’da Başkan Gökhan 
Yüksel’in seçim vaatleri arasın-
da yer alan ve “Gezegen” mar-
kası altında başlayan sosyal te-

sisleşme atılımının örneklerin-
den bir diğeri de bu merkez ça-
tısı altında, tüm vatandaşların 
kullanımına sunulacak hizmet-
ler arasındaki yerini aldı.

BENGÜTAŞ KREŞİ, 
MİNİK ÖĞRENCİLERİNİ 
KUCAKLAYACAK

Hem sahip olduğu kreş sayı-
sıyla, hem de ‘nitelikli eğitim’ 
denince akla ilk gelen kamu ku-
rumu olan Kartal Belediyesi, ço-
cuklar için yaptığı hiçbir yatı-
rımı yeterli bulmadığının ispa-
tı olarak Kreş Müdürlüğü bün-
yesinde yepyeni bir kreşin daha 
açılışını gerçekleştiriyor. 2 kat-
tan oluşan kreş, 3-4-5 ve 6 yaş 

aralığındaki miniklere hizmet 
vermek için her detayı düşünü-
lerek tasarlandı.

TRAFİK EĞİTİM PARKI GELİYOR
Çocukların trafik kuralları-

nı uygulamalı öğreneceği, aynı 
zamanda eğitimin eğlenceye 
dönüşeceği Trafik Eğitim Par-
kı da yine toplu açılışlar kap-
samında 24 Şubat Cumartesi 
günü hizmete açılıyor. Kartal-
lı çocuklar, trafik kuralları bun-
dan böyle hem teorik hem de 
uygulamalı bir şekilde öğrene-
bilecek.

YÜKSEL’DEN AÇILIŞA DAVET
Kartal Belediye Başkanı Gök-

han Yüksel, konuya ilişkin 
açıklamasında; “Kartal’da; ka-
dın çocuk, genç, yaşlı her bir 
komşumuzu düşünerek hayata 
geçirdiğimiz 3 büyük projemi-
zi, 24 Şubat Cumartesi hizme-
te açıyoruz. Kentimizin tek bir 
bireyini es geçmeden, her deta-
yında büyük emeklerin olduğu 
projelerimizin toplu açılış töre-
nine tüm komşularımızı bekli-
yoruz.” dedi.  

Toplu Açılış Töreni:
Tarih: 24 Şubat Cumartesi
Saat: 14.00
Yer: Yalı Mahallesi, Gündem 

Sokak, No: 2 Kartal/İSTANBUL

Kartal’da açılış serisi

Kartal Belediyesi;
Yalı-Yunus-Topselvi Kültür 
Merkezi, Sabiha Bengütaş 
Kreşi ve Trafik Eğitim Parkı’nın 
aralarında bulunduğu üç projenin 
açılışını, 24 Şubat Cumartesi 
günü saat 14.00’te Yalı Mahallesi, 
Gündem Sokak’ta düzenleyeceği 
muhteşem bir törenle 
gerçekleştirecek.

Ersin Tatar’ın
‘Bağcılar Vefahane’ 

hayranlığı
KTTC Cumhurbaşkanı Ersin Tatar, Bağcılar Belediyesi Ve-
fahane Yaşam Merkezi’ni ziyaret etti. Büyüklerin hep bir-
likte bir arada güzel işler yapabildiklerini söyleyen Tatar, 
“En ileri ülkelerde bile böyle bir hizmet yok” dedi.

Bağcılar Belediyesi Ve-
fahane Yaşam Merkezi’nin 
dün özel bir misafiri vardı. 
KTTC Cumhurbaşkanı Er-
sin Tatar, ziyaretleri kap-
samında Vefahane Yaşam 
Merkezi’ni ziyaret etti. Çi-
çeklerle karşılanan Tatar, 
atölyeleri gezerek yaşlılarla 
sohbet etti. Eğitmenlerden 
ilgili birimler hakkında bilgi 
alan Tatar, yapılan çalışma-
lara hayran kaldı. 

KIBRIS’A AİT YEMEKLER 
Tatar ve beraberindekiler, 

aşçılık sınıfı kursiyerleri ta-
rafından yapılan Kıbrıs ye-
meklerini tattı. Daha sonra 
ahşap atölyesine geçen misa-
firler yapılan çalışmaları tek 
tek inceledi. Kütüphanede 
de kitapseverlerle bir araya 
gelen Tatar, buradaki çocuk-
larla yakından ilgilendi. 

MÜZİK DİNLETİSİ YAPILDI
Marangozluk sınıfında 

yapılan el emeği ürünleri in-
celeyen Tatar, buranın yaşlı-
lar için bir hobi merkezi ol-
duğunu söyledi. Tatar, mü-
zik sınıfında ise söylenen 
türkülere eşlik etti. Kendi-
siyle fotoğraf çekilmek iste-
yenlerin isteğini de kırma-
yan Tatar, son olarak spor sa-
lonu gezdi. 

TATAR: EN İLERİ ÜLKELERDE 
BİLE BÖYLE BİR HİZMET YOK

Büyüklerin hep birlikte 
bir arada güzel işler yapabil-
diklerini söyleyen Tatar, “En 
ileri ülkelerde bile böyle bir 
hizmet yok. Sayın başkanı-
mıza böyle imkanlar, böyle 
hizmetler ortaya koyabildik-
leri için, bizleri buluştura-
bildikleri için çok takdir et-
mek istiyorum. Böyle bir gü-
zellik, böyle bir yer bulamaz-
sınız” dedi.

KENT YAŞAM
HABER MERKEZİ



10 KENT-YAŞAMy l
...1994’ten Beri...
30

gazetekentyasamhaberyasamda Kent Yaşam Gazetesi www.yasamgazetesi.com.trKent Yaşam TV

STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES

Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sa-
natkarlar Odası, ilçedeki esna-
fın sorunlarını gündeme getir-
mek ve çözüm yollarını bulmak 
adına düzenli etkinliklere imza 
atıyor. Oda, her ay üyelerini bir 
araya getirerek özellikle yerel-
de birinci yönetim erkleri olan 
kaymakamlık ve belediye yöne-
timiyle esnaf arasında doğru-
dan temas kuruyor.

Türkiye’de iş ve istihdam 
üreten esnafın başta yerel yöne-
timler olmak üzere devlet yöne-
timiyle iletişim anlamında ye-
terince güçlü bağlantılar maa-
lesef yok. Bazı sivil toplum ku-
ruluşları bu köprü görevini üst-
lenerek, yöneticiler ile esnafı 
bir araya getiriyor ve muhtemel 
sorunlara çözümler üretmeye 
çalışıyorlar.

Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sa-
natkarlar Odası işte bu nokta-
da örnek bir çalışmaya imza atı-
yor. Oda, merkezinin olduğu 
Küçükçekmece’de kayıtlı üye-
leriyle sık sık bir araya gelerek, 
sorunlara çözüm üretme nok-
tasında somut adımlar atıyor. 
Esnafı Küçükçekmece Kayma-
kamlığı ve Küçükçekmece Be-
lediyesi ile buluşturan Sefaköy 
Birleşik Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası, maddi ve manevi anlam-
da ekonominin bel kemiği olan 
esnafın yanında olmaya devam 
ediyor.

Sefaköy Birleşik Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası, üyelerini 
Sefaköy’de bir restoranda top-
ladı. Esnafın yoğun ilgi gös-
terdiği etkinliğe Küçükçekme-
ce Kaymakamı Mustafa Antep-
lioğlu, Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi, Küçükçek-
mece Emniyet Müdürü Gökhan 
Bambal, Küçükçekmece Mesle-
ki Eğitim Müdürü Sayın Rama-
zan Yıldırım ve Sefaköy esnafı-
nın temsilcileri katıldı. İlçenin 
sorunları ve çözüm önerileri ko-
nusunda kaymakam ve beledi-
ye Başkanına sorular yöneltme 
fırsatı yakalandı. Toplantı, açık 
bir diyalog ortamı sunarak, es-
naf ile yerel yöneticiler arasında 
köprü oluşturdu.

YÜKSEK: HİÇBİR DESTEKTEN 
KAÇINMIYORUZ

Eğitim konusunda da öğren-
cilerin yanında olduğunu söy-
leyen Sefaköy Birleşik Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Başkanı Sait 
Yüksek, “45 öğrenciye burs ve-
riyoruz ama hiçbirini ben de ta-
nımam yönetim kurulu da tanı-
maz. Öğrencimizin ihtiyaç sa-
hibi olduğunu belirtmesi yeter-
li. Öte yandan yine mağdur es-
nafımıza maddi manevi her 

türlü desteği veriyoruz. Bunun 
için de esnaf olması yeterlidir” 
dedi. Destek olduğu bir diğer 
konunun ise şiddet veya madde 
bağımlılığı olduğunu söyleyen 

Yüksek, İçişleri Bakanlığı ta-
rafından uygulanan “Uyuma” 
adlı uygulamaya her türlü ih-
barda bulunabileceğini ekledi.

Sefaköy’de kayıtsız esnaf 
kalmayana kadar mücadele 
edeceklerinin altını çizen Yük-
sek, ustalık, kalfalık ve usta 
eğitici belgelerini tüm esnafa 
aldıracaklarını söyledi. Bu bel-
gelerin önemine de dikkat çe-
ken Yüksek, “3308 sayılı kanun 
kapsamı dışındaki meslek için 
odamız bu kanunun kapsamı 
içerisinde olan meslekler için 
ise mesleki eğitim merkezi ile 
işbirliği içerisinde bütün esna-
fa kalfalık, ustalık ve usta öğre-
ticilik belgelerini almayan es-
naf bırakmayacağız.“ ifadeleri-
ni kullandı.

Yüksek, Sefaköy’deki tüm ta-
mirci esnafını da tek çatı altında 
toplayacaklarını ifade etti.

Sorunlarını ve önerilerini 

dile getiren esnaf, altyapı so-
runlarından trafik düzenleme-
lerine, vergi yüklerinden işye-
ri açma şartlarına kadar birçok 
konuda görüşlerini paylaştı. 
Anteplioğlu ve Çebi ise esnafla-
rın sorunlarını dikkatle dinle-
yerek, çözüm noktalarını birlik-
te değerlendirdiler.

ANTEPLİOĞLU: BEN DE ESNAF 
ÇOCUĞUYUM

Küçükçekmece Kaymakamı 
Mustafa Anteplioğlu etkinlikte 
yaptığı açıklamada, “Ben de es-
naf çocuğuyum bunun içinden 
geliyorum. Esnafımızın karşı-
laştığı zorlukları, taleplerini ve 
beklentilerini doğrudan ilçe-
mizin yöneticilerine ileterek, 
birlikte daha sağlıklı çözümler 
bulmayı amaçlıyoruz. Bu tür et-
kinlikler, işbirliği ve dayanış-
manın gücünü ortaya koymak-
tadır” dedi. 

ÇEBİ: ESNAF EN GÜVENİLİR 
İNSANDIR.

Küçükçekmece Belediye Baş-

kanı Kemal Çebi etkinlikte ko-
nuşarak, “En çok sokak arasın-
daki esnafların  şikayet edildi-
ğini biliyor muydunuz? Olur ol-
madık yerlerde dükkan açılıyor 
zaten buralara ruhsat da ala-
mazsınız ruhsatsız dükkanları-
nız olmasın. Vatandaş bunu şi-
kayet edebilir. Oysa esnaf her 
zaman halkın yanında olma-
lı güvenilir emanetçi olmalı.” 
dedi.

“BİR DİĞER SORUNUMUZ 
PARK”

Çebi sözlerini şöyle sürdür-
dü;

“Bir diğer büyük sorunumuz 
ise park sorunudur. İnsan ca-
nını tehlikeye atacak ya da ce-
zai, işlem alabileceğiniz yerlere 
park etmeyiniz. Belediyelerimiz 
bu konuyla ilgilenmeli, park 
alanları yapmalıdır.”

Toplantının ardından An-
teplioğlu ve Çebi, esnaf temsil-
cileri ile birebir görüşmeler ya-
parak detaylı bilgi alışverişinde 
bulundu. Bu tür etkinliklerin 
ilçe halkı ve yerel yönetim ara-
sında köprü görevi gördüğü, iş-
birliği ve dayanışmanın güçlen-
diği bir ortam oluşturduğu göz-
lemlendi.

Sefaköy esnafı ile yönetici-
ler arasındaki bu etkileşim, il-
çenin daha yaşanabilir ve sür-
dürülebilir bir yer olması adına 
önemli bir adımı temsil ediyor. 
Esnafın sorunlarının dinlenme-
si ve çözüm yollarının aranma-
sı, ilçenin daha da güçlenmesi-
ne katkı sağlayacak gibi görü-
nüyor.
Sümeyra Duğan / KENT YAŞAM

Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sanatkarlar Odası üyeleriyle kaymakam ve 
belediye başkanını buluşturdu. Sefaköy esnafı, kaymakam ve belediye 
başkanıyla sorunlarını paylaşarak isteklerde bulundu.

Sefaköy’ün esnafı asla 
yalnız yürümüyor!

23 Şubat 2024 Cuma

Sefaköy Birleşik Esnaf ve
Sanatkarlar Odası Başkanı
Sait YÜKSEK

Sefaköy Birleşik Esnaf ve
Sanatkarlar Odası Başkanı
Sait YÜKSEK

Küçükçekmece
Kaymakamı
Mustafa Anteplioğlu

Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi

Küçükçekmece Mesleki 
Eğitim Müdürü
Ramazan YILDIRIM

BAŞKANIN KALEMİNDEN
Çok kıymetli oda üyelerimiz ve aynı zaman-

da meslektaşlarım. Sefaköy Birleşik Esnaf ve Sanat-
karlar Odası Başkanı olarak ben ve yönetim, dene-
tim kurulumuz ile sizlere daha iyi hizmet verebil-
mek adına kanun ve yönetmeliklere bağlı kalarak ça-
lışmaya devam ediyoruz. Yıllardır oto makas mesle-
ğini icraa ettiğim meslek dalı ile esnaf tabanında; 
esnafın sıkıntılarına sorunlarına, ihtiyaçlarına ha-
kim biri olarak, esnafın sesini duyurmak ve sıkıntı-
larını çözebilmek amacıyla gönüllü olarak yaklaşık 
30 yıldır içinde bulunduğum camiada, 2.başkan ola-
rak görev yaptığım odada son kongrede sizlerin des-
teği ile oda başkanlığı görevine layık görülmenin gu-
ruru ile, geldiğimiz günden beri ben ve yönetimim 
sizlere hizmet için var olduğumuzu ve bu yolda da 
gayret göstereceğimizi belirtmek isterim. Odamızın 
web sitesini yenileyerek üyelerimize ücretsiz reklam 
oluşturabilmeleri ve müşteri portföylerini genişlete-
bilmeleri aynı zamanda birbirleriyle alışverişte bu-
lunmalarını daha sonra bölge halkının aradığı esnaf 
ve sanatkara sitemizden ulaşabilmelerini sağladık. 
Böylelikle hem esnafımız kazanacak hem bölge hal-
kı aradığı hizmete kolaylıkla ulaşabilecek. Öte yan-
dan bölgedeki sağlık kuruluşları ve çeşitli kuruluşlar-
la anlaşma sağlayarak oda üyelerimizin ve yakınları-
nın indirimli hizmet almalarını ve alışverişte bulun-
malarını sağladık. Tüm gayretimizin esnafa hizmet 
olduğunu ve daima yanınızda yer alacağımızı bilme-
nizi ister, saygılarımı sunarım.

ODANIN FAALİYETLERİ 
*MESLEKİ FAALİYET BELGESİ 
*İMZA BEYANNAMESİ
*KREDİ İŞLEMLERİ
*KAPASİTE RAPORU
*ÇIRAK KAYIT İŞLEMLERİ
*YURT DIŞINA GİRİŞ ÇIKIŞ BELGESİ *İHALE BEL-

GELERİ
*KALFALIK USTALIK VE ESNAFLIK
SINAVLARI
*SİGORTA EMEKLİLİK DANIŞMANLIK
HİZMETİ
*BURS HİZMETLERİ
*KREDİ DANIŞMANLIK HİZMETLERİ
*EĞİTİM FAALİYETLERİ
*YURT DIŞI EĞİTİM DANIŞMANLIĞI
* Odamızın web sitesini yenileyerek oda üyeleri-

mize firmaları ile ilgili işyeri bilgilerini, görsel re-
simlerini ve sosyal medya hesaplarını ekleyerek üc-
retsiz reklam oluşturma imkanı sunuyoruz.

* Odamızın web sitesinde iş veren ile iş arayanı 
bir araya getirerek iş ve işçi arama ilanı vermelerini 
sağlıyoruz. * Her ay oda üyelerimizin emeklilik ve si-
gorta işlemleri için danışmanımızla birebir iletişim 
kurmalarını ve bilgi almalarını sağlıyoruz.

* Oda üyelerimizin kapasite raporu, yeri mali 
belgesi işlemleri sistem üzerinden yapılarak işlem 
adımları takibi ve raporları hazırlama hizmeti veri-
yoruz.

* Bölgemizdeki sağlık kuruluşları ve odamıza ka-
yıtlı esnaf ve sanatkarlarla anlaşma sağlayarak yine 
odamıza bağlı üyelerimizin yanlarında çalışanların 
ve yakınlarının indirimli himzet alabilmelerini ve 
alışveriş yapmalarını sağlıyoruz.

EĞİTİM İLE İLGİLİ FAALİYETLER
*USTALIK BELGESİ
*KALFALIK BELGESİ
*ESNAFLIK BELGESİ
*KALFALIK İÇİN 2 YIL USTALIK VE ESNAFLIK İÇİN 

5 YIL ÇALIŞMIŞ OLDUĞUNU BELGELEYEN ÜYELER VE 
YANLARINDA ÇALIŞANLARA SINAV DÜZENLENEREK 
BELGELERİ VERİLİR.

ELLA YURT DIŞI EĞİTİM DANIŞMANLIĞI
-Kişiye Özel Ücretsiz Yurt Dışı Eğitim Danışman-

lığı
-Okul
-Program Kayıt İşlemleri
-Konaklama Organizasyonları
-Havaalanı Transferleri
Ülke/Program Bilgilendirmesi Ve Hazırlık
-Programlar Süresince Destek
-Sağlık Seyahat Sigortaları
-İngiltere’de Lise Eğitimi ve Üniversite Eğitimi
*Oluşturduğumuz eğitim havuzuyla üniversite 

okuyan öğrencilere burs imkanı sunuyoruz
TEŞVİK İLE İLGİLİ FAALİYETLER
*TATLICI ESNAFIMIZA ŞEKER TEŞVİĞİ
*DEVLET DESTEKLİ KOSGEB KREDİLERİ
*KEFALET KOOPERATİFİ KREDİLERİ
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STANBUL’UN BA IMSIZ KENT GAZETES

CHP Beyoğlu Beledi-
ye Başkan Adayı İnan Güney, 
Beyoğlu’nda hayata geçireceği 
projelerini İstiklal Caddesi’nde 
bulunan Ses Tiyatrosu’nda dü-
zenlenen bir toplantıyla duyur-
du. 

GÜNEY: DOKUNMADIĞIMIZ 
KİMSE KALMAYACAK  

Beyoğlu’nun kaybolan kim-
liğine vurgu yapan Güney “Be-
yoğlu ihmal edildi, Beyoğlu hiz-
met görmedi. Beyoğlu kötü yö-
netildi ve maalesef kimliksiz-
leştirildi. Ne yazık ki, kabul-
lenmesi zor olsa da, Beyoğlu ar-
tık övündüğümüz Beyoğlu de-
ğil. Beyoğlu artık kalkınma-
nın, kültürün, sanatın ve ye-
niliklerin simgesi değil. An-
cak Beyoğlu’nun güzel gün-
lerine geri dönmesi imkan-
sız da değil” dedi. Uzun süre-
dir Beyoğlu’nda uzman ekip-
lerle birlikte projeler ürettik-
lerini söyleyen Güney, “Önce 
Beyoğlu’nun röntgenini çek-
tik. Tüm kesimlerin ihtiyaçları-
nı tespit ettik. Eksikleri ve yan-
lışları belirledik. İşinin ehli uz-
manlar ile Beyoğluluları do-
ğumlarından ölümlerine kadar 
hayatlarının her evresinde be-
lediyeyi yanlarında hissedecek-
leri projeler planladık. Bu pro-
jelerimizle Beyoğlu’nun 45 ma-
hallesinde dokunmadığımız 
kimse kalmayacak. Yediden 
yetmişe bütün Beyoğlu halkı, 
belediyesinin varlığını yaşantı-
sında hissedecek” dedi. 

EN ÖNEMLİ PROBLEM; KENTSEL 
DÖNÜŞÜM 

Beyoğlu’nun en önemli so-
runu Okmeydanı bölgesinde-
ki Kaptanpaşa, Piyalepaşa, Fe-
tihtepe, Keçeci Piri mahalle-
lerini kapsayan kentsel dönü-
şüm problemi. Bu nedenle ön-
celikle sorunumuz ‘direnç-
li Beyoğlu’nu yaratmak. Yerin-
de, adil ve hakça dönüşümün 
güvencesi biz olacağız. Maale-
sef bölge rant odaklarına yöne-
lik hazırlanan projeler ve müte-
ahhit lobileri nedeni ile bugü-
ne kadar plansız kaldı. Yapılan 
planlar, halkın, esnafın, orada 
yaşayan vatandaşların yararına 
olmadığı için mahkeme tara-
fından oybirliğiyle iptal edildi.  
30 yıllık bir yönetimin sonunda 
Okmeydanı planları dahi yapı-
lamamış durumda. Peki biz ne 
yapacağız? Biz yerinde dönüşü-
mü, vatandaşın mülkiyet hak-
kını garanti altına alan, daire-
ye daire veren, ödeme çıkarma-
dan hazırlanan bir kentsel dö-
nüşüm projesi ile Beyoğlu hal-
kının karşısına çıkıyoruz. 

OKMEYDANI İÇİN HAZIRLANAN 
PROJEYİ TANITTI 

Okmeydanı bölgesinin 29 
adasında projeler hazırladık. 
Alanında uzman mimar ve şe-
hir plancılarının hazırladığı ve 
1 Nisan’dan sonra başlataca-
ğımız bu örnek ada projesinde 
694 daire bulunuyor. Burası dö-
nüşüm bütçesini kendi lokas-
yon değeri ile yaratan ve üze-
rine belediyeye 250 tane rezer-
ve daire kazandıran bir ada. 
Yani bu adada vatandaşın da-
iresine daire veriyoruz, vatan-
daş herhangi bir ödeme yapmı-
yor, proje kendi maliyetini fi-
nanse ediyor. Üzerine üstlük 
diğer yapı adalarındaki dönü-
şümde kullanmak üzere Beyoğ-
lu Belediyesine 250 rezerv da-
ire kalıyor. Dönüşümü Beyoğ-
lu Belediyesi’nin iştirak şirke-
ti Dönüşüm AŞ., İBB’nin en gü-
venilir kurumlarından biri olan 
KİPTAŞ ve kamu, özel işbirliği 
ile yapacağız.  Bakanlı-
ğımızın kapısını 
açacağız ve 
bu me-

seleye siyaset üstü bakmalarını 
talep edeceğiz. 

Güney’in kentsel dönüşüme 
yönelik diğer projelerinden sa-
tır araları şöyle: 

- Kentsel dönüşüm yapma-
dan önce 30 yıldır çözülemeyen 
imar tapu ve plan sorunlarını 
çözeceğiz. 

- Dar gelirli vatandaşları-
mızın inşaat maliyetinin yüz-
de 60’ını, emekli vatandaşları-
mız içinse yüzde 65’ini karşıla-
yacağız. 

- Tüm riskli yapılara 2 yıl va-
deli, faizsiz ödeme desteği ve 
sabit taksitli ödeme imkanı su-
nacağız. 

- Riskli yapılarda yaşayan 
komşularımıza 7 bin TL, emek-
lilerimize 9 bin TL kira desteği 
sunacağız. 

“BEYOĞLU’NUN İKİ YAKASINI 
BİR ARAYA GETİRECEĞİZ”

- ‘Beyoğlu İşimiz’ projesiy-
le Beyoğlu’nun iki yakasını bir 
araya getireceğiz. Türkiye’nin 
en lüks otellerinin, restoran-
larının, holdinglerinin bulun-
duğu Taksim bölgesinde nite-
likli işgücü arayan işverenler-
le, Beyoğlu’nda iş arayan genç-
lerimizi bir araya getireceğiz. 
Beyoğlu’nda özellikle gastrono-
mi, hizmet, turizm, tasarım, 
mimarlık ve restorasyon sektör-
lerinde nitelikli iş gücü arayan 
kurumları, bölgesel istihdam 
ofislerimizdeki havuzlarımızda 
yer alan gençlerle buluşturaca-
ğız. Beyoğlu’nun ekonomik ger-
çeklerine uygun meslek edin-
dirme kursları açacağız.  

- Beyoğlu Hünerli Eller Pro-
jesi ile ustaların yeteneklerini, 
birikimlerini gençlere aktarabi-
lecekleri programlar tasarlaya-
cağız. Ustalara çırak, çıraklara 
da usta bulacağız, el sanatları-
nı, zanaatları yaşatacağız. 

- Açacağımız Kadın istih-
dam Merkezi ile kadınların iş 
hayatında daha güçlü ve üret-
ken olmalarını sağlayacağız. 
İngilizce kursları, mesleki eği-
tim atölyeleri, dijital okur-
yazarlık ve dijital pazarlama 
eğitimleri gibi fırsatlarla ka-
dınların istihdama katılmasını 
sağlayacağız. Kadınların iş kur-
maları ve geliştirmelerine des-
tek olacağız.

- ‘İlk İşim Beyoğlu’ proje-
si ile 18-29 yaş arasındaki ihti-
yaç sahibi ve girişimci gençle-
rimizin ilk işlerini kurmaları-
na destek amacıyla ücretsiz da-
nışmanlık hizmeti ve 50 bin TL 
maddi destek sağlayacağız. 

- Esnaf destekleme programı 
ile Beyoğlu’nda esnafımıza harç 
ve vergilerde ödeme kolaylığı 
sağlayacağız. Belediye esnafın 
kapısını çaldığında açığını ara-
yan değil, esnafa nasıl yardımcı 
olabiliriz anlayışında olacağız. 
Beyoğlu’ndaki en büyük sorun-
lardan birisi ‘geçici ruhsat’. Bu 
bir zulme dönüş-
tü ve 

adeta sürekli ruhsatın muadi-
li olmuş durumda. Biz geldiği-
mizde ruhsat zulmünü sonlan-
dıracağız.

“ALAN EL VEREN ELİ 
GÖRMEYECEK” 

- Örnektepe, Sururi, Hacıah-
met ve Küçükpiyale mahallele-
rinde kuracağımız Aile Yaşam 
Merkezlerinde sosyolog, psiko-
log, sosyal hizmet ve hukuki 
destek uzmanları ile danışman-
lık ve sosyal destek hizmetleri 
vereceğiz.

- İhtiyacı olan her mahalle-
de 3-6 yaş grubu çocuklar için 
tam süreli hizmet edebilecek 
kreşler açacağız.

- Okul beslenme paketi ve 
süt projesi ile öncelikli olarak 
ihtiyaç sahibi mahallelerdeki 
okullarda ilköğretim çocukları-

na beslenme paketi ve süt des-
teği sağlayacağız. Alan el veren 
eli görmeyecek şekilde, çocuk-
ları rencide etmeden, yemekle-
ri akşamdan eve teslim ederek 
sessiz bir şekilde dağıtım yapa-
cağız.

- Kadın Danışma ve Daya-
nışma Merkezi, kadınların hiç-
bir ayrım gözetmeksizin han-
gi ekonomik seviyede ve sosyal 
statüde olursa olsun kolaylık-
la başvurabildikleri, ihtiyaçla-
rı doğrultusunda psikolog, pe-
dagog ve sosyologlardan fark-
lı alanlarda eğitim ve danış-
manlık hizmeti alabildikleri bir 
merkezi olarak hizmet verecek.

“EMEKLİ EVLERİ AÇILACAK” 
- Beyoğlu‘da en az 3 mahal-

lede emekli evi açacağız. Emek-
li evlerinde emeklilerimizin va-
kit geçirebileceği, sosyalleşebi-
leceği aktiviteler ve etkinlikler 
sunacağız. Yılın belirli dönem-
lerinde inanç ve kültür gezileri 
düzenleyeceğiz. 

- Cihangir’de açılacak Be-
yoğlu Yaş Alma, Demans ve Alz-
heimer Merkezi’nde ileri yaşlı 
Beyoğlu sakinleri için sosyalleş-
me imkanı sunmanın yanı sıra 
gün içerisinde evde tek kalan ve 
bakıma muhtaç Alzheimer ve 
demans hastaları için geriatri 
bakım hizmeti vereceğiz. 

- Emeklilere pazar desteği. 
Yılda 3 kez 5bin TL olmak üze-
re pazar desteğini İBB’den ala-
bilecekler.  

- Beyoğlu Gençlik Merkez-
leri. Bir teknoloji merkezi ola-
rak faaliyet gösterecek inova-

tif merkezin içinde ortak çalış-
ma alanları ve kütüphaneler yer 
alacak. Genç girişimler için ya-
pay zeka, kodlama gibi alanlar-
da sertifika eğitim programları 
sunacağız.

- Beyoğlu Tıp Merkezi ile 
tüm Beyoğlululara koruyucu ve 
önleyici sağlık hizmetleri vere-
ceğiz. 

- Can Dostum 7/24 Pro-
jesi. Sokak hayvanlarını 
Beyoğlu’nun barınaklarına gö-
nül rahatlığı ile bırakabilecek-
siniz. Diğer ilçelerin hizmet 
alanlarına gitmenize gerek kal-
mayacak. Can dostlarımız için 
aşı, yaygın kısırlaştırma ve 7/24 
veterinerlik hizmetleri verece-
ğiz. Acil durumlarda, veteriner 
ambulanslarımızı zor durumda 
olan sahipsiz hayvanlarımıza 
ulaştıracağız. Veteriner hizmet-
lerimizi Mobilvet ambulans-
lar aracılığıyla sokağınıza kadar 
ulaştıracağız. 

- İnanç merkezlerine bakım, 
onarım ve yapım desteği verece-
ğiz. Yakınları vefat eden kom-

şularımız için taziye evi, dini 
görevli, ulaşım ve gıda desteği 
sağlayacağız.

“BEYOĞLU’NU DENİZLE 
BULUŞTURACAĞIZ” 

- Beyoğlu Karaköy meyda-
nı düzenlemesi ile kamusal kul-
lanım alanı etkin ve kullanışlı 
hale getiriliyor. 

- Beyoğlu denize kıyısı olan 
bir ilçe. Mesela Kasımpaşa’da 
1,5 km’lik sahil kesimi var ama 
ancak 100 metreden denize ula-
şılabiliyor. Haliç kıyı alanların-
da yapacağımız kıyı alan dü-
zenleme projeleri ile Beyoğlu’nu 
deniz ile buluşturacağız. 

- İBB’nin öncülüğünde Has-
köy kıyı alanı düzenlemesi ya-
pılacak ve itfaiye merkezi açı-
lacak. 

- Taksim Okmeydanı güzer-
gahında yeni metro hattı açı-
lacak.

- Zincirlikuyu Prestij Cadde-
si haline dönü-

şecek
- Etibank da bir prestij cad-

desi caddesi olacak, esnafın ve 
yaşayanların yüzü gülecek.  

- Beyoğlu’nun en önemli ek-
sikliklerinden bir tanesi katlı 
otoparklar ve kapalı pazar yerle-
ri. Dolapdere, Piri Paşa, Sütlü-
ce ve Kulaksız bölgeleri başta ol-
mak üzere Beyoğlu’nda otopark 
sorununu kapalı pazaryeri, ka-
palı otopark ve zemin üstü yeşil 
alan olarak düzenleyeceğiz.

- Kent Tamir Beyoğlu Pro-
jesi. Beyoğlu’nun SİT alanında 
kalan tarihi yapılarımızın rolö-
ve ve restorasyon süreçlerini be-
lediyemizin oluşturacağı kent 
tamir programı, İBB Kültür Mi-
rası Koruma Müdürlüğü ve 
komşularımızın işbirliğiyle ger-
çekleştireceğiz. 

- Beyoğlu Han ve pasajları-
nı yaşatma projesi. İBB işbir-
liğiyle İstanbul’un ticaret ve 
sosyal hayatına uygun olarak 
Beyoğlu’nun han ve pasajlarını 
yeniden İstanbul’un kullanımı-
na açacağız. 

- Beyoğlu Metrohan. Tünel-
de bulunan 122 yaşındaki Met-
rohan, İBB Miras tarafından 
restore edilerek İstanbul’un en 
önemli kültür sanat merkezle-
rinden biri olacak. 

- Haliç Tershanesi İkin-
ci Etap İstanbul Sanat Mü-
zesi. Osmanlı denizciliği-
nin üstü Haliç’te, Fatih Sultan 
Mehmet’in mirası Tersane-i 
Amire’ye sahip çıkıyoruz. 
Bir bölümü İstanbul Sanat 
Müzesi haline gelen Haliç 
Tershanesi’nde İBB Kültürel Mi-
ras Koruma Müdürlüğü ile bir-
likte Performans Sanatları Mer-
kezi ve Deniz Kültürü Müzesi 
açacağız. 

- Beyoğlu’nda tüm yıla yayı-
lan kültür, sanat ve müzik fes-

tivalleri ile park ve 
meydan-

larımızda çocuklar ve gençlerle 
buluşacağız.

Fidan Uğur / KENT YAŞAM

İnan Güney: Beyoğlu’na sahip 
çıkmamak İstanbul’a ihanettir

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Beyoğlu Belediye 
Başkan adayı İnan Güney, 
Beyoğlu hakkındaki 
planlarını çok geniş 
kapsamlı bir açıklamayla 
kamuoyuna duyurdu. 
Güney, “Beyoğlu’na sahip 
çıkmamak hem Beyoğlu’na 
hem İstanbul’a 
ihanettir” dedi.
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Türkiye ekonomisinin son yıl-
larda geldiği nokta göz önünde bu-
lundurulduğunda özellikle vatan-
daşın demokratik seçimleriyle yö-
netimleri verdiği isimler ve kurum-
ların refah seviyesini yükseltmek 
anlamında somut adımlar atması 
gerekiyor.

2019’da Kemal Çebi başkanlı-
ğında göreve gelen Küçükçekme-
ce Belediyesi tam da bu çerçevede 
5 yıllık yoğun bir çalışma tempo-
suyla başta Küçükçekmeceliler ol-
mak üzere birçok vatandaşa ulaş-
tı. Küçükçekmece Belediyesi, ilçeye 
kazandırdığı tesisler ve vatandaşa 
sunduğu doğrudan maddi destekler 
ile sosyal belediyecilikte iyi bir ör-
nek teşkil etti.

EMEKLİLER UYGUN FİYATLARLA 
SOSYALLEŞTİ

Küçükçekmece Belediyesi, kent-
sel yaşamın önemli bir parça-
sı olan sosyal mekânların sayısı-
nı artırmaya devam ediyor. Zorla-
şan ekonomik koşullar karşısın-
da uygun fiyatlarıyla vatandaşla-
rın uğrak noktası olan ve ilki Tev-
fikbey Mahallesi’nde açılan Emek-

liler Kafeteryası sayısının,  ilçede 
5’e yükselmesi planlanıyor. Kentte 
yaşam kalitesini yükseltmek ve sos-
yal izolasyonu önlemek amacıyla 
hayata geçirilen ve Fevzi Çakmak, 
İnönü, Cennet ile Halkalı Merkez 
Mahalleleri’nde inşası devam eden 
yatırımlar, mart ayında hizmete 
açılacak.

KEMAL ÇEBİ: VATANDAŞIMIZ 
BÜYÜK BİR İLGİ GÖSTERDİ

Sosyal belediyecilik anlayışıy-
la herkes tarafından ulaşılabilir, ni-
telikli sosyal mekânları vatandaş-
ların hizmetine sunduklarını ifade 
eden Belediye Başkanı Kemal Çebi, 
“Küçükçekmece’de her yaştan kent-
liye hitap eden projeleri hayata ge-
çiriyoruz. İlçemizdeki emekli va-
tandaşlarımızın daha aktif ve sos-
yal yaşamdan izole olmadan ya-
şamlarını sürdürmelerini istiyoruz. 
Zorlaşan ekonomik koşullar karşı-
sında emeklileri uygun fiyatlı me-
nüleriyle destekleyen Emekliler Ka-
feteryası, vatandaşlarımızdan bü-
yük ilgi gördü. Bu doğrultuda 4 ma-
hallemize daha Emekliler Kafeter-
yası inşa ediyoruz. Kısa bir süre 

sonra tamamlanacak yatırımları, 
vatandaşlarımızla buluşturacağız” 
diye konuştu.

HER DETAY DÜŞÜNÜLÜYOR
Emekli ve 65 yaş üstü vatandaş-

ların keyifle vakit geçirebilecekle-
ri, doğanın içinde nefes alabilecek-
leri mekânlar oluşturmak ve sosyal 
refahının artırılmasına yönelik ta-
sarlanan Emekliler Kafeteryası pro-
jesi, mutfak ve kadın-erkek–engelli 
tuvaletlerinin yanı sıra açık ve ka-
palı oturma alanlarıyla planlana-
rak, inşa ediliyor.

1 TL’YE ÇAY, UYGUN FİYATLARLA 
ÇEŞİTLİ MENÜ

Belediye Yanı, Menekşe, Soğuk-
su ve Macera Parkı Sosyal Tesisle-
riyle, ilçede sosyal tesis sayısını da 
6’ya çıkaran Küçükçekmece Bele-
diyesi, vatandaşların sosyalleşme-
sine katkı sunarak, uygun fiyat-
lı hizmetlerden faydalanmalarına 
imkân sağlıyor. Küçükçekmece Be-
lediyesi Sosyal Tesisleri’nde de çay 1 
TL’ye satılırken, tüm yemek ve tat-
lı çeşitlerini de bulmak mümkün 
oluyor.

Fazıl Anıl Kılıçlı / KENT YAŞAM

Yatırımlar artıyor
Yaşam sosyalleşiyor

Sosyal belediyeciliğin doruğu Küçükçekmece’ye 4 yeni tesisSosyal belediyeciliğin doruğu Küçükçekmece’ye 4 yeni tesis

2019’da göreve gelen Küçükçekmece Belediyesi, geçtiğimiz 5 yılda yap-
tığı sosyal hizmetlerle başta Küçükçekmecelilerin olmak üzere beledi-
ye çalışmalarına tanıklık eden herkesin takdirini kazandı. Özellikle kente 
kazandırılan tesisler ve vatandaşa doğrudan sunulan sosyal yardımlarla 
sosyal belediyecilik anlamında ilçeye önemli kazanımlar sağladı.
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